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∆είτε την ιστοσελίδα µας στο Internet, στη διεύθυνση: www.vourgarelinet.gr
Επικοινωνείστε µαζί µας ηλεκτρονικά στη διεύθυνση: syllogos@vourgarelinet.gr

Π έρασαν κι όλας δυο χρόνια από τις τελευ-
ταίες εκλογές του Συλλόγου µας. Σύµφωνα

λοιπόν µε το καταστατικό µας ορίσαµε την Κυ-
ριακή 14/3/2010 ως πρώτη ηµεροµηνία της Γε-
νικής Συνέλευσης και επειδή συνήθως δεν
επιτυγχάνεται απαρτία ορίζεται η Κυριακή 21
Μαρτίου 2010 ως τελική ηµεροµηνία της Εκλο-
γοαπολογιστικής Συνέλευσης και η διενέργεια
των εκλογών.
Είναι χρέος του κάθε Βουργαρελιώτη η συµµε-
τοχή στις εκλογές είτε ως ψηφοφόρου είτε ως
υποψήφιου για το ∆Σ. Ειδικά σ’ αυτές τις εκλογές
όπου έχουµε σοβαρά ανοικτά θέµατα που αφο-

ρούν το χωριό µας εν όψει του σχεδίου «Καλλι-
κράτης», αλλά και οι εκλογές για ανάδειξη ∆Σ
στην Ένωση των Συλλόγων του ∆ήµου Αθαµα-
νίας «Ανατολικά Τζουµέρκα», καθιστούν επιτα-
κτική την ανάγκη «Γενικής Επιστράτευσης» όλων
των Βουργαρελιωτών. Πρέπει να είµαστε σε
διαρκή επαγρύπνηση, διότι, όπως θα διαβάσετε
στην εφηµερίδα µας, πολλοί «άσπονδοι φίλοι

µας» µετέρχονται κάθε θεµιτό ή και αθέµιτο µέσο,
προκειµένου να προωθήσουν απόψεις παράλο-
γες και πολύ επιζήµιες για το χωριό µας και για
την περιοχή γενικά. Θα είναι επίσης χρήσιµο να
ακούσετε τα πεπραγµένα του ∆Σ, να υπάρξουν
νέες υποψηφιότητες, να υπάρξουν νέες προτά-
σεις δράσης και να βάλουµε κι άλλα σχέδια προς
υλοποίηση, έχοντας σύµµαχο την τεχνολογία για
την καλύτερη επικοινωνία µεταξύ των χωριανών.
Η Συνέλευση και οι εκλογές θα γίνουν σε αί-
θουσα του Συλλόγου Παρνασσός, στην οδό
Κατακουζηνού 2 και Θεµιστοκλέους, στην
Πλατεία Κάνιγγος.

ΓΕΝΙΚΟ ΠΡΟΣΚΛΗΤΗΡΙΟ ΓΙΑ ΤΙΣ ΕΚΛΟΓΕΣ:
ΚΥΡΙΑΚΗ 21 ΜΑΡΤΙΟΥ 2010 ΩΡΑ 11 ΤΟ ΠΡΩΙ
ΣΤΟΝ ΠΑΡΝΑΣΣΟ ΚΑΤΑΚΟΥΖΗΝΟΥ 2 ΚΑΙ ΘΕΜΙΣΤΟΚΛΕΟΥΣ

Σ ε αυτό το φύλλο η εφηµερίδα µας αφιερώνει µε-
γάλο µέρος του χώρου της στο επίκαιρο θέµα του

«Καλλικράτη». Είναι το πιο καυτό θέµα που αφορά το
χωριό µας στην παρούσα φάση. ∆ιάφοροι γείτονες προ-
σπαθούν να προωθήσουν λύσεις που βλάπτουν τον
∆ήµο µας και το χωριό µας. Πρέπει να είµαστε σε εγρή-
γορση, προκειµένου να συµπαρασταθούµε στην προ-
σπάθεια που καταβάλλει ο ∆ήµαρχος κος Οδυσσέας
∆ράκος, που σηκώνει το κύριο βάρος του αγώνα για τη
σωστή οριοθέτηση του νέου ∆ήµου. ∆ηµοσιεύουµε πα-
ρακάτω τα πρακτικά και την απόφαση του ∆ηµοτικού
Συµβουλίου, καθώς και τις παρεµβάσεις των εκπροσώ-
πων των Συλλόγων στη σύσκεψη που έγινε στο Βουρ-
γαρέλι το Σάββατο 30.1.2010 µε πρωτοβουλία του
∆ηµάρχου κου Οδυσσέα ∆ράκου.

Απόσπασµα από το ΠΡΑΚΤΙΚΟ 3/2010 συνεδριάσεως
του ∆.Σ. του ∆ήµου Αθαµανίας.
Στο Βουργαρέλι και στο ∆ηµοτικό Κατάστηµα σήµερα την 30ή
του µηνός Ιανουαρίου 2010, ηµέρα Σάββατο και ώρα 10.30
π.µ. συνήλθε σε ∆ηµόσια Συνεδρίαση το ∆ηµοτικό Συµβού-
λιο του ∆ήµου Αθαµανίας ύστερα από την αρίθ. 429 /26-01-
2010 έγγραφο πρόσκληση του Προέδρου κ. Γρηγορίου
Γαλαζούλα, που δηµοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώ-
σεων - δηµοσιεύσεων και επιδόθηκε – γνωστοποιήθηκε
στους ∆ηµοτικούς Συµβούλους και στον κ. ∆ήµαρχο Αθαµα-
νίας σύµφωνα µε το άρθρο 95 §3 του Ν.3463/2006. Πριν από
την έναρξη της συνεδριάσεως αυτής του ∆.Σ., ο Πρόεδρος
διαπίστωσε ότι σε σύνολο δεκαεπτά (17) µελών, ήταν:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ
1. Χαντζηγιάννης Κωνσταντίνος
2. Τζαµάκος Παναγιώτης
3. Βένδρα ∆ήµητρα
4. Κουτσιαύτης Χρήστος
5. Γαλαζούλας Γρηγόριος
6. Σκαλτσογιάννης Παναγιώτης
7. Παππάς Ιωάννης
8. Φλούδας Ελευθέριος
9. Κατσέλης Κωνσταντίνος
10. Γαλαζούλας Νικήτας
11. Γκόρος Λεωνίδας
12. Κωνσταντινίδης Βασίλειος
13. Πλούµπης Ιωάννης
14. Κανής ∆ηµήτριος
15. Κοτσιάνης Κωνσταντίνος
16. ∆ηµητρίου Γεώργιος
17. Τυρολόγος Απόστολος
Παραβρέθηκαν και οι παρακάτω πρόεδροι Τοπικών ∆ιαµερι-
σµάτων:
1. Καραβασίλης Ευάγγελος
2. Φώτης Σπυρίδων
3. Νίκος Γεώργιος
4. Παππάς Παντελής

5. Παππάς Ευθύµιος
6. Παντούλας Θεόδωρος
7. Μπουρελάκης Γεώργιος
8. Τζαµάκος Βασίλειος
9. Βασιλείου Κώστας
10. Κατσινέλης Κων/νος
11. Μάλλιου Κων/νιά
Ήταν παρόντες οι εκπρόσωποι των παρακάτω Συλλόγων και
φορέων του ∆ήµου Αθαµανίας:
1) Ένωση Συλλόγων ∆ήµου Αθαµανίας διά της κας Λαµπρι-
νής Σπαή.
2) Σύλλογος Βουργαρελιωτών Αττικής διά του κ. Νίκου ∆ήµου.
3) Αδελφότητα Αθαµανιωτών και Κάτω Αθαµανιωτών διά της
κας Αλυµάρα Βασιλείας.
4) Αδελφότητα Κυψελιωτών Αθήνας διά του κ. Μακαβέλου
Γεώργιου.
5) Αδελφότητα Τετρακωµιτών και Καψαλιωτών διά του κ.
Σπαή Νικόλαου.
6) Πολιτιστικός Σύλλογος Παλαιοκατούνου διά της κας Μα-
σούρα Κωνσταντίνας.
7) Σύλλογος απανταχού ∆ιστρατιωτών διά του κ. Κοντού Αν-
τωνίου.
8) Αδελφότητα Κεντρικού «Η ΝΙΣΙΣΤΑ ΠΑΛΑΙΑΣ ΕΛΛΑ∆ΑΣ»
διά του κ. Αναγνωστάκη ∆ηµοσθένη.
9) Πολιτιστικός Σύλλογος Αγίου Χαραλάµπους διά του κ. Λιλή
Νικολάου.
10) Πολιτιστικός Σύλλογος Βουργαρελίου διά του κ. Μα-
νούση Νικολάου.
11) Πολιτιστικός Σύλλογος «Αθάµας» διά του κ. Μάλλιου Βα-
σιλείου.
12) Πολιτιστικός Σύλλογος Τετρακωµιτών «Η Μήγερη» διά
του κ. Κοτσιάνη Κωνσταντίνου.

13) Πολιτιστικός Σύλλογος Κυψελιωτών Άρτας διά του κ.
Κραµπή Νικολάου.
14) Αναπτυξιακός Σύνδεσµος Σκιαδάδων «Η Κασταλία» διά
του κ. Καραΐσκου Αλέξανδρου.
15) Πολιτιστικός Σύλλογος Κάτω Αθαµανίου διά του κ.
Πλεύρη Ιωάννη.
16) Σύλλογος Ανεµορραχιωτών Άρτας «Η Μπούγα» διά του
κ. Τριάντου Γεωργίου.
17) Σύλλογος Ναζαίων-Κεντρικού «Ο ΑΓΙΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ» διά
του κ. Καλιακάτσου Κωνσταντίνου.
18) Εκπολιτιστικός Σύλλογος Κρυονερίου διά της κας Αλίκης
Τσιβόλα.
19) Ο πρόεδρος του Αναγκαστικού Συνεταιρισµού Αθαµανίου
και Κάτω Αθαµανίου πατήρ Βασίλειος Τσίρκας.
20) Αναγκαστικός Συνεταιρισµός Μεσούντας διά του συµ-
βούλου κ. Κωνσταντίνου ∆ράκου.
21) Ο πρόεδρος του Αναγκαστικού Συνεταιρισµού Βουργα-
ρελίου – Παλαιοκατούνου κ. Κοντοδήµας ∆ηµήτριος.
22) Η πρόεδρος του Τοπικού Συµφώνου Ποιότητας Τζου-
µέρκων κα Καραβασίλη Σταυρούλα.
23) Πολιτιστικός Σύλλογος Μεσούντας διά του προέδρου του
και προέδρου Τοπικού Συµβουλίου κ. Μπουρελάκη Γεωργίου.
Οι υπόλοιποι φορείς αν και εκκλήθηκαν δεν παραβρέθηκαν.
Στη συνεδρίαση αυτή παραβρέθηκε και ο υπάλληλος του∆ήµου
Στούµπας Επαµεινώνδας για την τήρηση των πρακτικών.
Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, ύστερα από τη δια-
πίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της συνεδριάσεως
του ∆.Σ. Κατόπιν ξεκίνησε η συνεδρίαση µε θέµατα ηµερη-
σίας διατάξεως:
ΘΕΜΑ 1ο: Σχέδιο ∆ιοικητικής Μεταρρύθµισης «Καλλικράτης»
Αριθµ. Απόφασης 3 /2010
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Στιγµιότυπο από
τη σύσκεψη στο
∆ηµαρχείο για τον
“Καλλικράτη”.
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Το Βουργαρέλι είναι ο γενέθλιος τόπος, που µας εµπνέει και µας δίνει δύναµη στην καθηµερινότητά µας.

Κοινωνικά

∆ΙΜΗΝΙΑΙΑ ΕΚ∆ΟΣΗ
Ι∆ΙΟΚΤΗΤΗΣ:

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΟΥΡΓΑΡΕΛΙΩΤΩΝ
ΑΤΤΙΚΗΣ

“ΤΟ ΒΟΥΡΓΑΡΕΛΙ”
ΦΕΙ∆ΙΟΥ 18, 106 78 ΑΘΗΝΑ

ΕΚ∆ΟΤΗΣ:
ΛΟΥΚΙΑ ΑΝΤΩΝΙΟΥ
Πρόεδρος Συλλόγου

Θεοτοκοπούλου 54-56
162 31 Βύρωνας

Τηλ.: 210 7667549
Κινητό: 6977 550119
ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ ΥΛΗΣ:

ΛΟΥΚΙΑ ΑΝΤΩΝΙΟΥ
ΝΙΚΟΣ ∆ΗΜΟΣ

Τηλ.: 210 8259644
6974213630

dimosnikolaos@gmail.com
*

ΕΚ∆ΟΤΙΚΗ ΠΑΡΑΓΩΓΗ
Ηπειρωτικές Εκδόσεις “Πέτρα”

Οικονόµου 32, 106 83 Αθήνα
Τηλ.: 210 8233830
Fax: 210 8238468

e-mail:ekdoseispetra@hotmail.com

ΞΕΝΟ∆ΟΧΕΙΟ
“ΓΑΛΗΝΗ”

ΧΡΗΣΤΟΣ ΛΥΤΡΑΣ
ΒΟΥΡΓΑΡΕΛΙ ΑΡΤΑΣ

ΤΗΛ.: 26850 22380
22135

∆ΙΑΚΟΠΕΣ ΣΤΟ ΒΟΥΡΓΑΡΕΛΙ ΟΛΟ ΤΟ ΧΡΟΝΟ!

ΤΑΒΕΡΝΑ - ΞΕΝΩΝΑΣ
ΤΟ ΧΑΓΙΑΤΙ

Άννας & Κώστα Τάσιου
ΒΟΥΡΓΑΡΕΛΙ ΑΡΤΑΣ

ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ - ΤΗΛ.
ΚΑΤΑΣΤ.: 26850 22674
ΟΙΚΙΑΣ: 26850 22502

Η ΕΦΗΜΕΡΙ∆Α ΜΑΣ ∆ΗΜΟΣΙΕΥΕΙ
ΤΙΣ ΕΠΩΝΥΜΕΣ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΕΣ

ΤΩΝ ΣΥΓΧΩΡΙΑΝΩΝ ΚΑΙ ∆ΕΝ ΤΙΣ
ΛΟΓΟΚΡΙΝΕΙ. ΟΙ ΑΠΟΨΕΙΣ ΤΟΥΣ
∆ΕΝ ΣΗΜΑΙΝΕΙ ΟΤΙ ΕΚΦΡΑΖΟΥΝ
ΚΑΤ’ΑΝΑΓΚΗ ΚΑΙ ΤΙΣ ΑΠΟΨΕΙΣ
ΤΗΣ ΣΥΝΤΑΚΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ.

ΠΩΛΕΙΤΑΙ
Αγροτεµάχιο αρδευόµενο, 8,5 στρεµµάτων

(περίπου), στη θέση “Καλαµάς”Βουργαρελίου,
κατάλληλο και για επιδοτούµενα προγράµµατα:
αγροτουριστική µονάδα ή εναλλακτικές µορφές

ενέργειας. Πληροφορίες: 6976 927756.

Π Ω Λ Ε Ι Τ Α Ι

m e d i a p r o d u c t i o n s

Παναγιώτης Αµπατζίδης

Τηλεοπτικές παραγωγές - ∆ιαφήµιση - Φωτογραφία

Ψηφιακή επεξεργασία ΟπτικοακουστικούΥλικού

Οργάνωση εκδηλώσεων - Εκθέσεων - Συνεδρίων

Web Siates - 3D Animation

Καρπενησίου 3 Περιστέρι
121 31 Αθήνα

Τηλ.: 210 5761469
Fax: 210 5761473
Κιν.: 6974 685491

E-mail: info@avpbediapro.com
www.avpbediapro.com

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΣΤΟ
ΒΟΥΡΓΑΡΕΛΙ ΠΕΤΡΙΝΗ

ΟΙΚΙΑ 90 Μ2 ΣΕ
ΟΙΚΟΠΕ∆Ο 525 Μ2
ΤΗΛ. 6974 439 385

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΟΙΚΟΠΕ∆Ο
ΣΤΟ ΒΟΥΡΓΑΡΕΛΙ 2

ΠΕΡΙΠΟΥ ΣΤΡΕΜΑΤΩΝ
ΤΗΛ, 6974 439 385

ΣΥΝ∆ΡΟΜΕΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΦΗΜΕΡΙ∆Α ΜΑΣ
Τσαµπούλα – Κοττίκα Ελένη . . . . . . . . . . . . . . . . . 15 € απόδ. Νο 1043
Τάσιου Κική . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 20 € απόδ. Νο 1044
Κούρτης Γεώργιος του ∆. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .10 € απόδ. Νο 1045
Κατσινέλη Σοφία . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .50 € απόδ. Νο 1046
Κούκος Βασίλειος . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 20 € απόδ.Νο 1048
Μπαλατσούκας Κωνσταντίνος του Γεωρ. . . . . . . . 20 € απόδ. Νο. 1049
Κούκος ∆ηµήτριος του Γεωρ. . . . . . . . . . . . . . . . . 10 € απόδ. Νο .1050
Κολιούλης Χρήστος . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 50 € απόδ. Νο . 1351
Βαµβακά Βασιλική . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 20 € απόδ. Νο 1301
Παπαδηµητρίου Χρυσούλα . . . . . . . . . . . . . . . . . .50 € απόδ. Νο 1302
Αρτεµισία Γιαννάκη (Ovidio Scarsella) . . . . . . . .100 € απόδ. Νο 1303
Λαµπράκης Λευτέρης . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .20 € απόδ. Νο 1305
Λαµπράκης Αλέκος . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 20 € απόδ. Νο 1306
Τσιλώνης Κων/νος . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .20 € απόδ. Νο. 1307
Τσιλώνη Χριστίνα . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .20 € απόδ. Νο 1308
Τρύπας Βασίλης . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .30 € απόδ. Νο 1309
Τάσιος Τάσιος . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .50 € απόδ. Νο 1310
Τυρολόγος Βαγγέλης . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .50 € απόδ.Νο 1311
Μπράτης Βασίλης του Παντελή . . . . . . . . . . . . . . .30 € απόδ. Νο 1312
Μπράτης Παντελής . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 20 € απόδ. Νο 1313
Σταύρος Χρήστος . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .20 € απόδ. Νο 1314
Βάγγης Κωνσταντίνος . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .15 € απόδ. Νο 1315
Κίτσιος Βασίλειος του Ι. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .10 € απόδ. Νο 1316
Αγγέλη – Παππά Ανθή . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .40 € απόδ. Νο 1317
Τζαχρήστας Χρήστος . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .15 € απόδ. Νο 1318
∆ηµητρίου Μαρία . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 25 € απόδ. Νο 1319
Χαλιµά Κική . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 50 € απόδ. Νο 1320
Χρηστίδης Ελευθέριος . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .40 € απόδ Νο 1321
Παππά Βασιλική . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .100 € απόδ. Νο 1322
Νίκου Μαριάνθη . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .10 € απόδ. Νο 1323
Κατσάνος Κωνσταντίνος (Ιερέας) . . . . . . . . . . . . . .20 € απόδ. Νο 1324
Καράµπαλη Κωνσταντίνα . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 40 € απόδ. Νο 1325
Ίσκου Μαίρη . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .50 € απόδ. Νο 1326
Ριγανέλλα Ερρικέτη . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 50 € απόδ. Νο 1327
Σιµόπουλος Γεράσιµος του Γ. . . . . . . . . . . . . . . . . .40 € απόδ. Νο 1328
Τσίτσικα Ειρήνη . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .20 € απόδ. Νο 1329
Γεωργοκώστας Αντώνης . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 20 € απόδ. Νο 1330
Γεωργοκώστα Ουρανία . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .20 € απόδ. Νο 1331
Μπαλωτή – ∆ήµου Ελένη . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .20 € απόδ. Νο 1333
Μάντζιου Μαίρη . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .50 € απόδ. Νο 1335
Ζαχαρή-Βλαχοπάνου Βούλα . . . . . . . . . . . . . . . . . 30 € απόδ. Νο 1336
Παπαδηµητρίου Βιργινία . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .20 € απόδ. Νο 1337
Παπαδηµητρίου ∆ηµήτριος . . . . . . . . . . . . . . . . . .20 € απόδ. Νο 1338
Παπαδηµητρίου Βασιλική . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .20 € απόδ. Νο 1339

ΠΡΟΣΦΟΡΕΣ ΣΤΗ ΜΝΗΜΗ
- Η Αρτεµισία Ovidio Scarsella (Γιαννάκη) προσέφερε 100 € (απόδ. Νο
1304) για την ενίσχυση του Συλλόγου στη µνήµη του Χρήστου – Βασίλη
και Κώστα Γιαννάκη.
- Η Αγγελική ή Τούλα Τσιλώνη προσέφερε 50 € ( απόδ. Νο 1332) για
την ενίσχυση του Συλλόγου στη µνήµη του συζύγου της Νίκου Τσιλώνη.
- Η Ρούλα και ο Ηλίας Λαναράς προσέφεραν 200 € (απόδ. Νο 1334) για
ενίσχυση του Συλλόγου στη µνήµη της αδελφής τους Ελευθερίας Μπαρ-
τσούλη.

ΒΑΠΤΙΣΗ
Ο ∆ηµήτρης Μπαλωτής και η Νίκη Στυλιανού βάφτισαν την όµορφη
κορούλα τους και την ονόµασαν Ελένη.
Ευχόµαστε να τους ζήσει!

ΘΑΝΑΤΟΙ
- Απεβίωσε στο Αγρίνιο στις 18.1.2010 και κηδεύτηκε στο Βουργαρέλι η
Κωνσταντίνα Πλεύρη σε ηλικία 90 ετών.
- Απεβίωσε στις 29.1.2010 και κηδεύτηκε στο Παλαιοκάτουνο η Μαρίκα
Στύλιου σε ηλικία 103 ετών.
- Απεβίωσε στην Αθήνα στις 11.1.2010 και κηδεύτηκε στο Παλαιοκάτουνο
η Κασσιανή Κατσινέλη σε ηλικία 52 ετών
- Απεβίωσε στις 9.2.2010 και κηδεύτηκε στην Αθήνα ο Χρήστος Ρούµ-
πος.
- Απεβίωσε στις 27.1.2010 στην Αθήνα η Κατίνα Γ. Παπαδοπούλου
χήρα του Γιώργου Παπαδόπουλου (Μπισκοτέν). Τα θερµά µας συλλυπη-
τήρια στο γιο της Μιχάλη, τη νύφη της ∆ώρα και τα εγγόνια της.
Τα θερµά µας συλλυπητήρια στους οικείους των µεταστάντων.

ΝΕΟΙ ΕΠΙΣΤΗΜΟΝΕΣ
Η συγχωριανή µας Ελένη Ν. Κολιούλη -χειρούργος οδοντίατρος- τελεί-
ωσε µε επιτυχία και έλαβε το µεταπτυχιακό της στην Εµφυτευµατολογία
Στόµατος στο Πανεπιστήµιο της Σιένας στην Ιταλία.
Της ευχόµαστε καλή σταδιοδροµία και καλές δουλειές.

ΕΥΧΑΡΙΣΤΗΡΙΟ
Ευχαριστούµε την ξενιτεµένη συγχωριανή µας κα Αρτεµισία Γιαννάκη-
Οvidio Scarsella για τα όσα προσέφερε στον Σύλλογό µας. Ήταν ιδιαί-
τερα συγκινητικό το δέµα µε το περιεχόµενό του. Φροντίσαµε ο καθένας
να πάρει αυτά που η κα Αρτεµισία προσέφερε µε τις εγκάρδιες ευχές της
για τις γιορτές. Οι φωτογραφίες θα δηµοσιευτούν σε επόµενο φύλλο της
εφηµερίδας µας επειδή έχουµε αρκετή επίκαιρη ύλη. Στέλνουµε κι εµείς τις
πιο θερµές ευχές µας εκεί στην ξενιτιά που ζει, αλλά θυµάται και αγαπάει
το χωριό της.

Το ∆.Σ. του Συλλόγου

Η Εφηµερίδα µας το «ΒΟΥΡΓΑΡΕΛΙ» θέλει και ζητάει τη
συνεργασία των χωριανών µας. Η συντακτική επιτροπή
δηµοσιεύει κάθε συνεργασία που λαµβάνει και δεν λογο-
κρίνει κανένα κείµενο. Μοναδική προϋπόθεση τα κείµενα
να είναι ενυπόγραφα. Παράκληση οι συνεργασίες να
αποστέλλονται µε mail στα:

dimosnikolaos@gmail.com ,
pavlos@vourgarelinet.gr και
mary@vourgarelinet.gr
η ταχυδροµικώς στη διεύθυνση του Συλλόγου
Φειδίου 18 108 78 Αθήνα.

Η Συντακτική επιτροπή

ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΜΕ ΤΗΝ ΕΦΗΜΕΡΙ∆Α ΜΑΣ
Κον Γεώργιον Α.
Λάβαµε την επιστολή σας. Λυπού-
µεθα που δεν µπορούµε να την δη-
µοσιεύσουµε λόγω της ανωνυµίας
της. Εάν θέλετε τη δηµοσίευσή της
παρακαλούµε να επικοινωνήσετε
µαζί µας στα τηλέφωνα που ανα-
γράφονται στην Εφηµερίδα.

Η Συντακτική Επιτροπή

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ
Παρακαλούνται οι αγαπητοί συγ-
χωριανοί και όχι µόνο που προ-
σφέρουν τη συνδροµή τους στην
εφηµερίδα ή στον Σύλλογο Βουρ-
γαρελιωτών Αττικής, εάν στα
φύλλα που λαµβάνουν δεν είναι
καταχωρηµένο το όνοµά τους, ο
αριθµός απόδειξης και το ποσό
που προσέφεραν, να επικοινωνή-
σουν µε τον Σύλλογο στα τηλέ-
φωνα που αναγράφονται στην
εφηµερίδα.

Το ∆.Σ. του Συλλόγου

ΑΡΝΗΣΗ ΦΥΓΗΣ

Μάζεψε φίλε τα πανιά.
Τέλειωσε το ταξίδι.
Ο ζέφυρος πια δεν φυσά.
Έµεινες µεσοπέλαγα.
Ακίνητο το σκάφος σου φαντάζει.
Μόνη ελπίδα το κουπί
και τ’ άγνωστο λιµάνι.
Ίσως να µην το βρεις ποτέ
και ίσως έτσι πρέπει,
γιατί απόµαχοι εκεί
και χαµερπείς γυρνάνε.
Γύρνα την πλώρη στα βαθειά
κι άφησε τα ρεύµατα
να σε οδηγήσουν
στη δύση, την ανατολή.
Έτσι κι αλλιώς κι οι δυο,
µε της ίριδας τα χρώµατα
κοιµούνται και ξυπνούνε.
Καλό ταξίδι φίλε µου.

Φευγάτος Μπιλ
κατά κόσµον Βασίλης Σούσος

Πωλείται στο Βουργαρέλι
δίπλα στην πλατεία
οικόπεδο 450 τ.µ.

µε παλαιό κτίσµα 70 τ.µ.
περίπου, τηλ. 26410

58663 και 6976 784 167



3
ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΣ - ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΣ 2010

Η Αδελφότητα είναι ο συνδετικός κρίκος των απανταχού συγχωριανών µε το όµορφο χωριό µας.

Γ Ε Ν Ι ΚΟ Ε Μ Π Ο Ρ Ι Ο
ΧΡΩΜΑΤΑ - ΣΙ∆ΗΡΙΚΑ - ΕΡΓΑΛΕΙΑ

ΗΛΕΚΤΡΟΛΟΓΙΚΑ - Υ∆ΡΑΥΛΙΚΑ
ΕΙ∆Η ΚΥΝΗΓΙΟΥ”Η ΒΟΛΗ”

Σ Τ Ο Β Ο Υ Ρ ΓΑ Ρ Ε Λ Ι Α Ρ ΤΑ Σ
Χ . Τ Σ Ι Λ Ω Ν Η

Τ Η Λ . : 2 6 8 5 0 - 2 4 5 6 5
Κ Ι Ν . : 6 9 7 3 - 8 8 7 9 8 6

ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΑ ΚΑΛΟΜΠΑΤΣΟΥ
Επιστηµονικός Συνεργάτης Αλλεργιολογικού Τµήµατος

Β’ Παιδιατρικής Κλινικής Πανεπιστηµίου Αθηνών
Μέλος Ευρωπαϊκής Ακαδηµίας Αλλεργιολογίας (E.A.A.C.I.)

Μαντζαγριωτάκη 34, Καλλιθέα - Τηλ. 210 9594040
Fax:210 9594014 - Κιν. 6945 494575

akalobatsou@gmail.com

Ε Ι ∆ Ι Κ Η Α Λ Λ Ε Ρ Γ Ι ΟΛΟ Γ Ο Σ
ενηλίκων - παίδων

Ποιοί είµαστε:
Είµαστε οµάδα ανθρώπων, που ο καθένας
χωριστά και για τους δικούς του λόγους, εδώ
και αρκετό διάστηµα αποφασίσαµε να ζή-
σουµε στο Βουργαρέλι. Άλλος µόνιµα, άλλος
όσο περισσότερο καιρό µπορεί. Άλλος κατά-
γεται από το Βουργαρέλι, άλλος από την ευ-
ρύτερη περιοχή των Τζουµέρκων και του
νοµού Άρτας. Όλοι, επί δεκαετίες ζούσαµε σε
µεγαλουπόλεις .

Κοινός µας παρανοµαστής η επιθυµία να
πάρουµε µέρος στην πολιτιστική ζωή του χω-
ριού. Παρακολουθήσαµε το καλοκαίρι τις
δραστηριότητες του Πολιτιστικού Συλλόγου,
που ήταν αξιέπαινες. Γνωριστήκαµε µε µέλη
κυρίως του ∆.Σ. και κουβεντιάσαµε αρκετά
για θέµατα πολιτισµού. Συµφωνήσαµε ότι
πολιτισµός είναι η ποιότητα της καθηµερινής
µας ζωής. Ότι αφορά τοµείς από την καθα-
ριότητα ώς την εκπαίδευση και την ανθρώ-
πινη επικοινωνία. Ότι πολιτισµός είναι η
δυνατότητα όλων να αξιοποιούν τα ταλέντα,
τις γνώσεις και την πείρα τους. Από τους νε-
ώτερους ώς τους πιο ηλικιωµένους. Έτσι
ώστε όλοι να δίνουν και να παίρνουν ό,τι κα-
λύτερο έχουν. Γιατί, τελικά, αυτή η ανταλλαγή
και η συµµετοχή κάνει τη ζωή µας καλύτερη
στους δύσκολους καιρούς µας.

Τι έγινε µέχρι τώρα:
Από τη συνεργασία µας µε το ∆.Σ. του Συλ-
λόγου προέκυψαν µέχρι τώρα κάποιες δρα-
στηριότητες.
* Μέλη της οµάδας κατέγραψαν ηλεκτρονικά
όλα τα βιβλία της βιβλιοθήκης του Συλλόγου.
Έτσι, µπορεί πιο άνετα να λειτουργεί ως δα-
νειστική. Η καταγραφή, επίσης, έδειξε ότι
χρειάζεται να εµπλουτιστεί και µε πιο σύγ-
χρονα βιβλία, ώστε να ανταποκρίνεται πε-
ρισσότερο στις ανάγκες και τα ενδιαφέροντα
των κατοίκων.
* Τα ίδια µέλη φρόντισαν και τη διαµόρφωση
της βιβλιοθήκης σ’ ένα χώρο ζεστό και φιλό-
ξενο για τους επισκέπτες της. Συγκινητική
ήταν η συµµετοχή των µαθητών του ∆ηµοτι-
κού σε αυτό. Ο δάσκαλός τους, ο Παναγιώ-
της Καραβασίλης, ανταποκρίθηκε στην
πρόσκλησή µας και επισκέφθηκε τη βιβλιο-
θήκη µε τους µαθητές του. Ένα ωραιότατο
ταµπλό µε ζωγραφιές και ποιήµατα των πι-
τσιρικάδων για το Βουργαρέλι και τη βιβλιο-
θήκη!
* Το ∆.Σ. του Συλλόγου και η οµάδα µας προ-
σκάλεσε τους χωριανούς να επισκεφθούν τη
βιβλιοθήκη την Κυριακή 6 ∆εκεµβρίου, µετά
τη Λειτουργία. Πολλοί πέρασαν από το
χωριό, ήπιαν τσίπουρο και αναψυκτικά, έφα-
γαν πίτες, γλυκά, κέικ, όλα φτιαγµένα από τα
χεράκια µελών ή φίλων του Συλλόγου (για να
ακριβολογούµε ,γυναικών µελών ή φίλωνF)
και κουβεντιάσαµε σ’ ένα κλίµα ευχάριστο και
ανθρώπινο.
* Τέλος, µε αφορµή το διαγώνισµα τριµήνου
στα µαθηµατικά, µέλος της οµάδας βοήθησε
µαθητές της Γ΄ Γυµνασίου, που είχαν ανάγκη.
Τα µαθήµατα (εννοείται δωρεάν) έγιναν στο
χώρο της βιβλιοθήκης, απογευµατινές ώρες.

Σκόρπιες σκέψεις και
προτάσεις για το µέλλον
Οι παραπάνω δραστηριότητες είναι πολύ εν-
θαρρυντικές για ξεκίνηµα, λίγες όµως µπρο-
στά σε αυτά που µπορούν να γίνουν.
Αναφέρουµε ενδεικτικά µερικές σκέψεις και
προτάσεις µας. Οι δραστηριότητες µπορούν
να γίνονται στο χώρο της βιβλιοθήκης, αλλά
και σε καφενεία, µπαρ, ταβέρνες, ψησταριές,
στο ∆ηµαρχείο, στα σχολεία ή και στο ύπαι-
θρο, όταν το θέµα και ο καιρός το επιτρέ-
πουν.
Έτσι σκεφτόµαστε:
* Λογοτεχνικές και ποιητικές βραδιές.
* Μουσικές βραδιές.
* Βραδιές µε ανέκδοτα, αστείες (ή σοβαρές)

ιστορίες, παραµύθια κ.ά.
* Παιχνίδια του χθες και του σήµερα. (Τι έπαι-
ζαν οι ηλικιωµένοι, τι παίζουν οι νέοι).
* ∆ιάνοιξη παλιών µονοπατιών, πεζοπορίες.
* Πρόσωπα και τοπία του Βουργαρελίου
(φωτογραφικό άλµπουµ).
* Συστηµατικότερη βοήθεια στους µαθητές
(Μαθηµατικά – Αγγλικά και ό,τι άλλο προκύ-
ψει) και δηµιουργικά απογεύµατα µε προ-
βολή εκπαιδευτικών ταινιών, κατασκευές
χρηστικών και διακοσµητικών αντικειµένων
κ.ά.

Αναγκαία προϋπόθεση
Για να γίνουν όλα αυτά, ή µερικά, ή άλλα,
αναγκαία προϋπόθεση είναι η συµµετοχή
των χωριανών.
Είναι απαραίτητο ο προγραµµατισµός και οι

δραστηριότητες να είναι αποτέλεσµα των
δικών σας προτάσεων και της δικής σας συµ-
µετοχής, ανάλογα µε τα ενδιαφέροντα, τις
γνώσεις, την πείρα και τα ταλέντα καθενός.
Αν δεν κινηθούµε όλοι από την ανάγκη µας

για συµµετοχή, συλλογικότητα, δηµιουργικό-
τητα και επικοινωνία, για να πάµε “από το
εγώ στο εµείς”, που λέει κι ο Μακρυγιάννης,
οι προσπάθειες είναι καταδικασµένες να
αποτύχουν.

Και θα γεννήσουν πικρίες, απογοητεύσεις και
µεγαλύτερο κλείσιµο στο “καβούκι” µας.
Εµείς πάντως αισιοδοξούµε και ανυποµο-
νούµε να δούµε τα πρώτα δείγµατα της αν-
ταπόκρισής σας στις καλές µας προθέσεις!

Τζένη Τζουµάκα, Βίκυ Λώλη
Νίκος Μανούσης

Οι παραπάνω σκέψεις – θέσεις – τοποθετή-
σεις καταγράφηκαν πριν την 20η ∆εκέµβρη
2009 οπότε κι έγιναν οι αρχαιρεσίες του Πο-
λιτιστικού Συλλόγου Βουργαρελίου, µε απρό-
σµενα µεγάλη συµµετοχή µελών. Στο νέο
∆.Σ. του Συλλόγου δυο µέλη της οµάδας µας
κατέχουν πλέον τη θέση του Προέδρου και
του Γραµµατέα. Πριν καλά – καλά προλάβει,
λοιπόν, να συσταθεί η εθελοντική οµάδα, η
τοπική κοινωνία ανταποκρίθηκε άµεσα στο
κάλεσµά της.
Αφού ευχαριστήσουµε από καρδιάς όλους
όσους µας υποστηρίζουν και µας συµπαρα-
στέκονται σ’ οποιαδήποτε δραστηριότητα
επιχειρούµε, εκφράζουµε την ελπίδα και την
πεποίθησή µας ότι και στο µέλλον θα είναι
κοντά µας, προσφέροντας απλόχερα την πο-
λύτιµη βοήθειά τους.

Το ∆.Σ. του Πολιτιστικού Συλλόγου

Ε Γ Κ Α Ι Ν Ι Α Β Ι Β Λ Ι Ο Θ Η Κ Η Σ
Στις 6 ∆εκέµβρη 2009 πραγµατοποιήθηκαν τα εγκαίνια της δανειστικής βιβλιοθήκης του
Πολιτιστικού Συλλόγου Βουργαρελίου (πληροφορίες για τη σύστασή της δόθηκαν στο
προηγούµενο φύλλο της εφηµερίδας). Ήταν µια πετυχηµένη εκδήλωση του Συλλόγου
που τίµησαν µε την παρουσία τους ο Νοµάρχης Άρτας κος Γ. Παπαβασιλείου, η Νο-
µαρχιακή σύµβουλος κα Ντίνα Μπαλατσούκα, ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, οι εργαζόµενοι στο
Κ∆ΑΠ, οι οποίοι θυσίασαν την αργία τους και ήρθαν από την Άρτα επί τούτου, φέρνον-
τας και δωρίζοντας στο Σύλλογο τρία υπέροχα έργα ζωγραφικής, πολλοί συγχωριανοί,
αλλά και φίλοι, οι οποίοι χάρηκαν, αλλά και εκτίµησαν την προσπάθεια του Συλλόγου.
Όλοι κεράστηκαν αναψυκτικά, καφέδες και γλυκά, τσιπουράκι και πίτες, όλα φτιαγµένα
από γυναίκες του χωριού. Μερικοί δανείστηκαν βιβλία, άλλοι χάρηκαν το αντάµωµα σ’
ένα ζεστό χώρο ώς αργά το µεσηµέρι. Μακάρι να υπάρξει και συνέχεια!!! Θα ήταν πα-
ράλειψη να µην αναφερθεί εδώ το «δώρο» των παιδιών του ∆ηµοτικού Σχολείου Βουρ-
γαρελίου και των δασκάλων τους. Πρόκειται για ένα τεράστιο ταµπλώ, πάνω στο οποίο
είναι καρφιτσωµένα ζωγραφιές και ποιήµατα των µικρών µαθητών, αφιερωµένα στο
Βουργαρέλι, αλλά και στη Βίκυ και το Νίκο, την «ψυχή» της βιβλιοθήκης. Μια εικόνα ξε-
χωριστό στολίδι στο χώρο!

ΧΑΡΑ ΒΡΑΤΣΙΣΤΑ

Α Ν Α Κ Ο Ι Ν Ω Σ Η
Σας κάνουµε γνωστό ότι εντός των ηµερών ξεκινούν µαθήµατα εκ-
µάθησης Ελληνικών παραδοσιακών χορών του χορευτικού τµήµα-
τος του Πολιτιστικού Συλλόγου Βουργαρελίου.
Θα λειτουργήσουν τµήµατα γυναικών και ανδρών.
Πληροφορίες κος Νίκος Μανούσης - τηλ. 69798 912 980

Το ∆Σ του Πολιτιστικού Συλλόγου

Η ΠΑΡΟΥΣΙΑ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ
ΜΑΣ ΣΕ ΕΚ∆ΗΛΩΣΕΙΣ
ΗΠΕΙΡΩΤΩΝ

Κυριακή µεσηµέρι 17 Γενάρη 2010 στην Πανη-
πειρωτική Συνοµοσπονδία Ελλάδος, Κλεισθέ-
νους 15 έγινε η κοπή της πρωτοχρονιάτικης
πίτας της Αδελφότητας των Αθαµανιωτών
που γιόρτασε παράλληλα και τα 50 χρόνια από
την ίδρυσή της. Η αίθουσα ήταν γεµάτη από
χωριανούς που έδωσαν το παρών στην επε-
τειακή εκδήλωση της Αδελφότητας. Τον Σύλ-
λογό µας εκπροσώπησαν η Λουκία Αντωνίου
και ο Νίκος ∆ήµος.

Κυριακή µεσηµέρι 31 Γενάρη 2010 στο κέν-
τρο Athens View στο Γαλάτσι έγινε η κοπή
της πίτας των Κυψελιωτών Αττικής. Εκείνο
που εντυπωσίασε ήταν για πολλοστή φορά
το χορευτικό συγκρότηµα παραδοσιακών
χορών των Νέων της Κυψέλης (Χώσεψης)
µε συνοδεία παραδοσιακής µουσικής. Απέ-
σπασαν τα θερµά χειροκροτήµατα όλων για
το κέφι και τη ζωντάνια τους. Ακολούθησε
παραδοσιακό γλέντι. Την παρουσίαση της
εκδήλωσης έκανε η συγχωριανή τους γνω-
στή συγγραφέας κα Βάντα Κουτσοκώστα
(σε προηγούµενο φύλλο της εφηµερίδας µας
έχουµε παρουσιάσει δουλειά της). Το Σύλ-
λογό µας εκπροσώπησε η κα Λουκία Αντω-
νίου.

Σάββατο βράδυ 30 Ιανουαρίου 2010 στην αί-
θουσα του Φιλολογικού Συλλόγου «Παρνασ-
σός» τιµήθηκε η γιορτή των Τριών
Ιεραρχών. Το µουσικό πρόγραµµα ήταν από
τον Πολιτιστικό Σύλλογο Πέλεκα Κέρκυρας.
Την όλη εκδήλωση συντόνισε και προλόγισε
ο χωριανός µας κος Χρήστος Παπαδόπου-
λος, έφορος των σχολών του Φ.Σ Παρνασ-
σός. Από το Σύλλογό µας παραβρέθηκε η κα
Λουκία Αντωνίου.

Η ΠΙΤΑ ΤΟΥ ΧΩΡΙΟΥ ΜΑΣ
ΓΙΑ ΤΟ 2010
Κυριακή µεσηµέρι 24 Γενάρη 2010, όπως
είχε προγραµµατιστεί από καιρό, έγινε η εκ-
δήλωση για την κοπή της Πρωτοχρονιάτικης
πίτας του Συλλόγου µας στο «Περιβόλι του
Ουρανού» το πολύ γνωστό Πλακιώτικο
στέκι. Αρκετοί χωριανοί και φίλοι συγκεντρώ-
θηκαν στον όµορφο αυτό χώρο για να βρε-
θούµε όλοι µαζί να ανταλλάξουµε δυο ζεστές
κουβέντες και να διασκεδάσουµε. Όλα αυτά
πραγµατοποιήθηκαν µέσα σε µια ευχάριστη
ατµόσφαιρα µε τους ήχους της µουσικής και
τα τραγούδια του λαϊκού ρεµπέτη Βαγγέλη
Κορακάκη και του Ηπειρώτη τραγουδιστή
του δικού µας Λάκη Χαλκιά. Επίσης εξαιρε-
τικές ήταν οι ερµηνείες της Σταυρούλας Μα-
νωλοπούλου, της Ελένης Καπηλίδου, του
Άλκη Μαύρου και του Βασίλη Κορακάκη
στο µπουζούκι και το τραγούδι. Το γλέντι
«άναψε» για τα καλά και όσοι συµµετείχαν
«διά ζώσης» µε το χορό κατά κοινή οµολογία
πέρασαν υπέροχα. Ήταν η ωραιότερη στιγµή
στην αρχή της φετινής χρονιάς που ζήσαµε
τόσο πολύ έντονα όλοι οι χωριανοί. Στην εκ-
δήλωσή µας παραβρέθηκαν οι βουλευτές
του νοµού Άρτας οι κ. κ. Στασινός, Τσιρώ-
νης και Παπασιώζος. Χαιρετισµό έστειλε ο
νοµάρχης Άρτας κ. Παπαβασιλείου και η
νοµαρχιακή σύµβουλος κα Ντίνα Μπαλα-
τσούκα. Επίσης την Ένωση Συλλόγων και
Αδελφοτήτων του ∆ήµου Αθαµανίας «Τα
Ανατολικά Τζουµέρκα» εκπροσώπησε η
πρόεδρος κα Λαµπρινή Παπαδήµα-Σπαή.
Ευχαριστούµε τους συγχωριανούς µας και
τους φίλους τους που παραβρέθηκαν, καθώς
και όσους προσέφεραν τα δώρα της λαχει-
οφόρου.

Λουκία Αντωνίου

Από την οµάδα εθελοντών του Συλλόγου

Με συντροφιά το
τσιπουράκι στα
εγκαίνια της Βι-
βλιοθήκης
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Τα όµορφα Τζουµερκοχώρια µάς περιµένουν πάντα! Τους δίνουµε ζωή µε την παρουσία µας!

ΑΝ∆ΡΙΤΣΟΠΟΥΛΟΥ Γ. ΑΡΕΤΗ

ΛΟΓΙΣΤΗΣ - ΦΟΡΟΤΕΧΝΗΣ
Γ’ ΤΑΞΗΣ

ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΣΕΩΣ 37
ΧΑΛΑΝ∆ΡΙ

ΤΗΛ.: 210 68.26.823
ΚΙΝ.: 6974 109210

ΠΡΟΤΙΜΕΙΣΤΕ ΤΟΥΣ
ΣΥΜΠΑΤΡΙΩΤΕΣ ΜΑΣ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΕΣ!

ΣΥΝΕΧΕΙΑ ΑΠΟ ΤΗ ΣΕΛ. 1

Ο πρόεδρος του ∆.Σ ανέγνωσε επιστολή του προέδρου της
Αδελφότητας Ανεµορραχιωτών Άρτας κυρίου Καράµπαλη
Νικολάου, σύµφωνα µε την οποία, εάν ο Καποδίστριας εξυ-
πηρέτησε ανεπαρκώς τους πολίτες, ο Καλλικράτης χωρίς αλ-
λαγή ορίων νοµών θα φέρει τον µαρασµό και τη
µεταδηµότευση κατοίκων των άγονων περιοχών. Ακολούθως
προτείνει µέτρα για την διοικητική διάρθρωση του νέου ΟΤΑ
και την επέκταση κοινωνικών προγραµµάτων του νέου
∆ήµου.
Κατόπιν ο Πρόεδρος ανακοινώνει στο Σώµα ότι σύµφωνα

µε το άρθρο 21 του ∆ιοικητικού Κώδικα τον Α.Ν. 261/68 τις
2655/75 και 1343/80 Αποφάσεις Συµβουλίου Επικρατείας,
την αποδοχή των νέων συνθηκών που διαµορφώθηκαν µετά
την οµόφωνη απόφαση του τελευταίου συνεδρίου της
ΚΕ∆ΚΕ, την δήλωση του υπουργού ότι θα αποδεχθεί τις απο-
φάσεις του οµόφωνου πορίσµατος της ΚΕ∆ΚΕ, τη συζήτηση
διαβούλευση που έχει αναπτυχθεί στο νοµό µετά από επα-
νηληµένες προσκλήσεις της ΤΕ∆Κ Άρτας, την επιφύλαξη
όπως είχε διατυπωθεί στην µε αριθµό 1/2010 απόφαση ∆.Σ.,
προτείνει στο Σώµα την ανάκληση της προηγούµενης από-
φασης 1/2010 .

Μετά από αυτά το σώµα έκανε οµόφωνα δεκτή την ανά-
κληση της υπ’ αριθµ. 1/2010 απόφασης ∆.Σ.

Ακολούθως έδωσε το λόγο στον κ. ∆ήµαρχο, ο οποίος ει-
σηγείται το πρώτο θέµα ηµερήσιας διάταξης το οποίο είναι:
Σχέδιο ∆ιοικητικής Μεταρρύθµισης «Καλλικράτης»
Ο κ. ∆ήµαρχος λαβών το λόγο ενηµέρωσε το σώµα για τις
µέχρι τούδε ενέργειές του, συζητήσεις, συναντήσεις, διαβου-
λεύσεις (ΤΕ∆Κ, ΚΕ∆ΚΕ κ.λπ), ανέλυσε για µια ακόµη φορά
τις αποφάσεις της ΤΕ∆Κ Άρτας, της ΚΕ∆ΚΕ κ.λπ. Είπε ότι
αποδέχεται το σχέδιο Καλλικράτης για µία ακόµη φορά µε τις
επιφυλάξεις που διατυπώθηκαν σε πρώτο στάδιο από την
ΤΕ∆Κ και ακολούθως µετέφερε στο Σώµα την περιρρέουσα
ατµόσφαιρα γύρω από το χωροταξικό, τα όρια των νέων
∆ήµων, την έδρα, τις µέχρι τώρα αποφάσεις των ΟΤΑ του
νοµού και ειδικότερα των κοινοτήτων Θεοδωριάνων, Μελισ-
σουργών και του ∆ήµου Αγνάντων, τις δηλώσεις, απόψεις,
θέσεις των παραπάνω ΟΤΑ και φορέων της ευρύτερης πε-
ριοχής και συνέχισε ως εξής:
Κύριοι Σύµβουλοι κυρίες και κύριοι εκπρόσωποι φορέων, µε
την πρώτη απόφασή µας, την οποία σήµερα ανακαλέσαµε µε
αίσθηµα ευθύνης απέναντι στους δηµότες µας όσο και στους
δηµότες των όµορων ΟΤΑ καταθέσαµε τις απόψεις µας και τις
αποφάσεις µας για το πώς πρέπει να αντιµετωπιστούν τα ζη-
τήµατα του χωροταξικού σύµφωνα µε το σχέδιο Ιωάννης Κα-
ποδίστριας, τη µελέτη «Σκανδαλίδη», τη µελέτη του ΙΤΑ , το
σχέδιο Καλλικράτης. Επειδή η υπευθυνότητα και η σοβαρό-
τητα που επιδείξαµε σύµφωνα µε την προηγούµενη απόφασή
µας δηµιούργησε σύγχυση, παρερµηνεύθηκε και εκλήφθηκε
ως αδυναµία από συναδέλφους, οι οποίοι δρώντας αποπρο-
σανατολιστικά και πάντως όχι υπεύθυνα, βάζοντας τεχνητά
δηλήµατα περί αλλαγής συνόρων στους δηµότες µας όσο και
στους δηµότες τους, ενώ η διαβούλευση όσον αφορά τα όρια
πουθενά στη χώρα δεν διεξάγεται επί τη βάσει αλλαγής συ-
νόρων και αφού αποτέλεσαν τα ευνοηµένα παιδιά του Καπο-
δίστρια, καταλαµβάνοντας ο ένας έκταση 7,48% και 2,13%
του νοµού έναντι του 18,5% του ∆ήµου Αθαµανίας, επιδιώ-
κουν και σήµερα ουσιαστικά την ίδρυση ΟΤΑ που θα κατα-
λαµβάνει µόνο το 10% της έκτασης του νοµού πέρα από κάθε
έννοια ισότητας ισονοµίας κ.λπ., ήτοι τη δηµιουργία 10 ΟΤΑ
στο νοµό ενώ γνωρίζουν ότι ο συνολικός αριθµός των ΟΤΑ
σύµφωνα µε τις δηλώσεις των βουλευτών του νοµού κ.κ. Τσι-
ρώνη και Στασινού ο αριθµός των ΟΤΑ δεν µπορεί να ξεπερνά
τους τέσσερις µε την προϋπόθεση ότι θα υπάρξει συµφωνία
όσον αφορά το χωροταξικό, τους τρείς σύµφωνα µε την µε-
λέτη του ΙΤΑ, και τους επτά σύµφωνα µε τη µελέτη Σκανδαλίδη
και οµιλούν περί δηµιουργίας ∆ήµου Τζουµέρκων συνολικά,
λαµβάνοντας δηµοτικά διαµερίσµατα του ∆ήµου Ξηροβουνίου
∆ήµου Τζουµέρκων νοµού Ιωαννίνων, ∆ήµου Πραµάντων και
άλλες κοινότητες όπως Πλατανούσσα, Ματσουκίου κ.λπ. Σας
λέω λοιπόν ότι περιλαµβανοµένου και του ∆ήµου Αθαµανίας
θα ξεπερνά σε έκταση τα 1000 και πλέον τετραγωνικά χιλιό-
µετρα µε ανεπαρκή επικοινωνία οδική πολιτισµική κ.λπ. Αν
δεν περιλαµβάνεται στους σχεδιασµούς τους ο δήµος Αθα-
µανίας και πιστεύουν ότι είναι εκτός Τζουµέρκων αυτό το δι-

καίωµα πρώτον δεν τους το εκχωρούµε, δεύτερον πάλι θα δη-
µιουργηθεί ένας ΟΤΑ µε έκταση πλέον των εξακοσίων τετρα-
γωνικών χιλιοµέτρων και καταρρίπτει το ίδιο τους το
επιχείρηµα περί ιδρύσεως ΟΤΑ που θα καταλαµβάνει 10%
της συνολικής έκτασης του νοµού.
Αυτοί και ΜΟΝΟΝ ΑΥΤΟΙ θα αποφασίσουν τι θέλουν τελικά
και θα εξηγήσω παρακάτω γιατί το λέω αυτό. Έτσι λοιπόν δη-
µιουργήθηκε σύγχυση στους δηµότες ότι ο ∆ήµος Αθαµανίας
επιδιώκει την οµηρία των όµορων ΟΤΑ, δηµιουργήθηκε η αί-
σθηση κόντρας-αντιπαλότητας που αν µε τον Καποδίστρια
χρειάστηκαν 12 χρόνια για να αµβλυνθούν κάπως, άλλα τόσα
θα χρειαστούν για να ξεπεραστεί εκ νέου η αντιπαλότητα µε-
ταξύ των κατοίκων της ευρύτερης περιοχής, που πιθανόν να
αποτελέσουν αύριο δηµότες του ίδιου ΟΤΑ . Οι λόγοι για τους
οποίους τοποθετούνται έτσι δεν είναι κατανοητοί σε µένα ή
µάλλον είναι κατανοητοί, αλλά δεν θέλω να αναφερθώ.
Κυρίες και κύριοι, µε τον Καποδίστρια ο ∆ήµος Αθαµανίας πε-
ριήλθε στην δυσχερέστερη θέση έναντι όλων των ΟΤΑ, τόσο
από πλευράς έκτασης, όσο και αριθµό δηµοτικών διαµερι-
σµάτων, οικισµών κ.λπ. ∆ιεκδικούµε µέσω του Καλλικράτη την
επανόρθωση αυτής της αδικίας και προτείνω στο Σώµα να
αποτελέσουµε νέο ΟΤΑ µε την κοινότητα Θεοδωριάνων απο-
τελώντας από πλευράς εκτάσεως το 21% του νοµού µε τις ιδι-
αιτερότητες του ορεινού όγκου µε µόνη απαιτούµενη υποδοµή
την ολοκλήρωση και τη βελτίωση του δρόµου Αθαµάνιο – Θε-
οδώριανα και έδρα το Βουργαρέλι που διαθέτει την καλύτερη
οδική πρόσβαση (Ε.Ο. Άρτας -Τρικάλων) µε την πρωτεύουσα
του νοµού, τις καλύτερες υποδοµές, ∆ηµαρχείο, Συνεδριακό
Κέντρο, Κέντρο Υγείας, Πυροσβεστικό Κλιµάκιο, Γυµνάσιο
Λύκειο, Ταχυδροµικό Ταµιευτήριο, Αστυνοµικό Τµήµα, Υπο-
θηκοφυλακείο, Ειρηνοδικείο, Ο.Τ.Ε.
Απευθυνόµενος προς τους δηµότες των όµορων ΟΤΑ τους
δηλώνουµε ότι εµείς δεν επιδιώκουµε την οµηρία κανενός κι
ούτε είναι στις πρακτικές µας η υποχρεωτική συνένωση
δήµων χωρίς τη συναίνεση τοπικών κοινωνιών, τους διαβε-
βαιώνουµε ότι δεν πρόκειται να επέλθει η καταστροφή µε τον
Καλλικράτη και τα Τζουµέρκα θα εξακολουθήσουν να υπάρ-
χουν, ανεξαρτήτως της όποιας διοικητικής µεταρρύθµισης,
όπως συνέχισαν να υπάρχουν και µετά τον Καποδίστρια και
όπως υπήρχαν περήφανα και αγέρωχα εδώ και τρεις χιλιάδες
χρόνια.
Ό,τι ακολουθήσει από εδώ και στο εξής εµείς δεν φέρουµε
καµία ευθύνη, τυχόν δυσµενείς εξελίξεις θα βαρύνουν αυτούς
που δηµιούργησαν αυτή την κατάσταση. Καλώ τους συνα-
δέλφους των ΟΤΑ του νοµού να συνδράµουν µε την ψήφο
τους στο αίτηµά µας, αποκαθιστώντας το δίκαιο, την ισότητα
και την ισονοµία.
Ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον ∆.Σ. κ. Κωνσταντινίδη, ο

οποίος είπε ότι ελωχεύει κίνδυνος µε το χωροταξικό και ότι
δεν δικαιολογείται η επιθετική συµπεριφορά από µέρους του
∆ήµου Αγνάντων. Κατά τα αλλά συµφωνεί µε την εισήγηση
του ∆ηµάρχου και εφιστά την προσοχή και την επαγρύπνηση
όλων.
Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο Αντιδήµαρχος κ. Γκόρος Λε-

ωνίδας, ο οποίος τόνισε ότι πρόκειται για µια βαθιά τοµή
στην αυτοδιοίκηση µε αναπτυξιακή προοπτική, αλλά υπάρ-
χουν σηµεία που πρέπει να αποσαφηνιστούν, όπως οι αρ-
µοδιότητες και η κατανοµή των πόρων. Επίσης τόνισε ότι
λόγω του ΕΣΠΑ ο Καλλικράτης είναι µια ευκαιρία για ανά-
πτυξη και όσον αφορά το χωροταξικό αν τηρηθούν τα κριτή-
ρια είµαστε σε πλεονεκτική θέση λόγω υποδοµών κατά τα
αλλά και αυτός συµφωνεί µε την εισήγηση του ∆ηµάρχου.
Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο ∆.Σ. κ. Χαντζηγιάννης Κων-

σταντίνος, ο οποίος και αυτός συµφωνεί µε την εισήγηση
του ∆ηµάρχου και είπε ότι ο ∆ήµος Αγνάντων ας προχωρήσει
όπως νοµίζει, εµείς έχουµε όλες τις προϋποθέσεις από πλευ-
ράς υποδοµών.
Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο ∆.Σ. Κοτσιάνης Κωνσταντί-

νος, ο οποίος είπε ότι δεν γνωρίζουµε τίποτα για το χωροτα-
ξικό και το θέµα θα έχει συνέχεια. Επίσης τόνισε ότι το σχέδιο
θα βοηθήσει στην οικονοµική κοινωνική και τουριστική ανά-
πτυξη.
Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο ∆.Σ. κ. Κανής ∆ηµήτριος, ο

οποίος είπε ότι περίµενα µια σοβαρότερη αντιµετώπιση και
µεγαλύτερη ευαισθησία εκ µέρους των αιρετών του νοµού
δεν φαίνεται όµως δυνατή και ότι οι αποφάσεις πρέπει να
λαµβάνονται από τους ΟΤΑ του νοµού και όχι απ’ τα κόµµατα.

Μηχανορραφίες, πολιτικοί, γεωγραφία,Τζουµέρκα δηµιουρ-
γούν αδιέξοδα αξεπέραστα. Ο ∆ήµος Αθαµανίας είναι βιώσι-
µος, έχει υποδοµές, συµφωνώ µε την ανάκληση της
απόφασης, η καινούργια να µην είναι δεσµευτική-ανοικτή
πόρτα.

Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο ∆.Σ. κ. Φλούδας Ελευθέριος,
ο οποίος είπε χαιρετίζω και εγώ τη συνάντηση όσον αφορά τα
κριτήρια και τις επιφυλάξεις που διατυπώθηκαν πρέπει να
γίνει προσπάθεια να διευκρινιστούν και να γίνουν αποδεκτά.
Ο στόχος είναι η ανάπτυξη. Μειώνουµε τα επιχειρήµατά µας
αν αλλάξουµε την προηγούµενη απόφασή µας, πρέπει να
δώσουµε προοπτική στην περιοχή και δεν ωφελεί να µπούµε
στις λογικές και πρακτικές των άλλων.

Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο ∆.Σ. κ. Τυρολόγος Απόστο-
λος, ο οποίος είπε, χαιρετίζω και εγώ τη συνάντηση, µε προ-
βληµατίζει ιδιαιτέρως η ανάκληση της προηγούµενης
απόφασης, που ενδεχοµένως να οδηγήσει σε άλλες λύσεις
µη επιθυµητές.

Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο ∆.Σ. κ. Κουτσιαύτης Χρή-
στος, ο οποίος είπε ότι κατανοεί το πρόβληµα του ∆ήµου
Αγνάντων όσον αφορά το χωροταξικό, µορφολογικά όµως
είναι λογικό να συνενωθεί µε τον δικό µας ∆ήµο, ο οποίος έχει
τις απαραίτητες υποδοµές.
Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο κ. Βασιλείου Κώστας, ο οποίος

ζήτησε τα Τοπικά Συµβούλια Τοπικών ∆ιαµερισµάτων να µην
είναι µονοµελή.
Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο κ. Φώτης Σπύρος, ο οποίος
χαιρέτισε τη συνάντηση και τάχθηκε υπέρ της εισήγησης του
∆ηµάρχου.
Αµέσως µετά πήρε το λόγο η κα Σπαή Λαµπρινή για λογα-

ριασµό της Ένωσης Συλλόγων ∆ήµου Αθαµανίας, µετέφερε
τα διαδραµατισθέντα στην «Παντζουµερκιώτικη» στην Αθήνα
και πρότεινε να είµαστε ενωµένοι. Είπε ότι καλύφθηκε σε µε-
γάλο µέρος από τους προηγούµενους και την εισήγηση του
∆ηµάρχου.

Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο κ. Κοντός Αντώνιος αντι-
πρόεδρος της Οµοσπονδίας Τζουµερκιωτών, πρόεδρος της
Αδελφότητας ∆ιστρατιωτών Αθήνας, µετέφερε τα διαδραµα-
τισθέντα στην «Παντζουµερκιώτικη» στην Αθήνα, είπε ότι η
θέση της Οµοσπονδίας είναι όλα τα χωριά των Τζουµέρκων
ένας δήµος, πρότεινε µέτρα που θα διευκολύνουν την εξυ-
πηρέτηση των δηµοτών, κατά τα λοιπά συντάχθηκε µε την ει-
σήγηση του ∆ηµάρχου.
Αµέσως µετά πήρε το λόγο η κα Καραβασίλη Σταυρούλα

πρόεδρος του Τοπικού Συµφώνου Ποιότητος και είπε ότι η
ανάπτυξη στα Τζουµέρκα περνάει µέσα από τον αγροτουρι-
σµό, συµφωνεί µε τον Καλλικράτη, να διεκδικήσουµε το
όνοµα Τζουµέρκα, το θέλουν όλοι, είµαστε Τζουµέρκα, να
αγωνιστούµε για αυτό, κατά τα λοιπά συντάσσεται µε την
άποψη του ∆ηµάρχου.
Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο κ. Τριάντος, ο οποίος πρότεινε

να αποτελέσουµε έναν ΟΤΑ µε τα Θεοδώριανα, κατά τα λοιπά
τον κάλυψαν οι υπόλοιποι.
Αµέσως µετά πήρε το λόγο η κα Μασούρα Κωνσταντίνα,

η οποία ρώτησε αν µπορεί να συνενωθεί µε το ∆ήµο µας η
κοινότητα Μυροφύλλου Τρικάλων.

Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο κ. ∆ήµος Νίκος, ο οποίος
αφού µετέφερε τα διαδραµατισθέντα στην «Παντζουµερκιώ-
τικη» στην Αθήνα είπε ότι το ακροατήριο εκεί παραπλανή-
θηκε και δεν ήταν ενήµερο. Αν θέλει ο ∆ήµος Αγνάντων να
έλθει ας έλθει, κατά τα λοιπά τίθεται αλληλέγγυος στις προ-
σπάθειες του ∆ήµου Αθαµανίας.
Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο κ. Αναγνωστάκης ∆ηµοσθέ-

νης, ο οποίος αφού δήλωσε ότι η Παντζουµερκιώτικη αποτε-
λεί λόµπυ, συµφωνεί µε την κυρία Καραβασίλη για την
ανάπτυξη και αξιοποίηση των Τζουµέρκων, είπε ότι δεν
έχουµε δεσµούς πέρα του ∆ήµου Αγνάντων, διαφωνεί µε την
ανάκληση της προηγούµενης απόφασης και προτείνει να
συµπληρωθεί.

Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο κ. Μάλλιος Βασίλειος, ο
οποίος διατύπωσε επιφυλάξεις για το σχέδιο Καλλικράτης, είπε
ότι µε τον Καποδίστρια δηµιουργήθηκαν προβλήµατα, πρό-
τεινε να ληφθούν µέτρα για τη µείωση του πληθυσµού. Έθεσε
θέµατα αποστάσεων, επικοινωνίας, δήλωσε ότι το πάρκο
Τζουµέρκων δηµιουργεί σοβαρά προβλήµατα στην ανάπτυξη
του ∆ήµου, κατά τα λοιπά στηρίζει τη γενική προσπάθεια.
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Το µέλλον του χωριού µας και της Αδελφότητας είναι η νέα γενιά. Ας τη φέρουµε πιο κοντά µας!

ΘΕΟ∆ΩΡΑ Γ. ΣΙ∆ΕΡΗ - ΑΛΕΤΡΑ
ΧΕΙΡΟΥΡΓΟΣ Ο∆ΟΝΤΙΑΤΡΟΣ

Πτυχιούχος Πανεπιστηµίου Αθηνών

ΣΟΥΡΜΕΛΗ 5
6ος όροφος
(όπισθεν νέου ∆ηµαρχείου
Αθηνών, Λ. Λιοσίων)

ΤΗΛ. ΙΑΤΡΕΙΟΥ: 210 5228923

ΤΗΛ. ΑΝΑΓΚΗΣ: 210 5233069

ΚΙΝΗΤΟ: 694 6264309

ΠΩΛΕΙΤΑΙ

Πωλείται οικόπεδο
οικοδοµήσιµο
εντός οικισµού
Βουργαρελίου

περίπου 400 τ.µ.
Πληροφορίες

στο τηλέφωνο:
26850 22284

ΠΩΛΕΙΤΑΙ

διώροφη πέτρινη
κατοικία

στο Βουργαρέλι.
Πληροφορίες
στα τηλέφωνα
210 2585854

και
6974575294

ΕΛΕΝΗ Ν. ΚΟΛΙΟΥΛΗ

ΧΕΙΡΟΥΡΓΟΣ
Ο∆ΟΝΤΙΑΤΡΟΣ

ΒΕΛΒΕΝ∆ΟΥ 12
ΠΛΑΤΕΙΑ ΚΥΨΕΛΗΣ

113 63 ΑΘΗΝΑ
ΤΗΛ.: 210 8822688

Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο κ. Σπαής Νικόλαος, ο οποίος
είπε ότι συµφωνεί µε το σχέδιο Καλλικράτης και ότι η Οµο-
σπονδία ποτέ δεν υποστήριξε τα συµφέροντα του ∆ήµου
Αθαµανίας. Οι βουλευτές του νοµού πρέπει να ενηµερωθούν,
προτείνει τη συνένωση µόνο µε την κοινότητα Θεοδωριάνων.

Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο κ. Παππάς ∆ηµήτριος, ο
οποίος είπε ότι µας χαρακτηρίζει κοινός τρόπος ζωής µε το
δήµο Αγνάντων και την κοινότητα Μελισσουργών, δε γνωρί-
ζει από πότε τα Τζουµέρκα πέρασαν τα φυσικά σύνορα του
ποταµού Αράχθου, διαφωνεί µε τις µεθοδεύσεις που χωρί-
ζουν τους κατοίκους των Τζουµέρκων.
Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο κ. Καραΐσκος, ο οποίος εξέ-

φρασε την απορία για τη µεγάλη µείωση αριθµού των ΟΤΑ.
Μετά πήραν το λόγο πολίτες που παραβρίσκονταν.
Ο κ. Βασίλειος Γούλας, αφού πήρε το λόγο είπε, δοθέντος

ότι δεν θα γίνουν συνενώσεις εκτός ορίων νοµών, εµείς δεν
χρειάζεται να πάρουµε καινούργια απόφαση. Αν ο ∆ήµος
Αγνάντων επιτύχει να συνενωθεί µε ΟΤΑ του νοµού Ιωαννί-
νων καλώς, εµείς ως ∆ήµος πρέπει να συνεχίσουµε την πο-
ρεία µας.
Ο κ. Τσίρκας Γεώργιος συµφωνεί µε την εισήγηση του κ.

∆ηµάρχου πρέπει να µείνουµε όπως είµαστε και όποιος θέλει
ας έρθει.

Αµέσως µετά πήρε το λόγο η κα Αγγέλη Ευαγγελία, η

οποία συνεχάρη τους διοργανωτές της συγκέντρωσης, συµ-
φωνεί µε τις προτάσεις και δήλωσε ότι πρέπει να είµαστε
ανοικτοί σε προτάσεις και συνεργασίες.

Αµέσως µετά πήρε το λόγο ο κ. Τζαδήµας Βασίλειος, ο
οποίος χαιρέτισε τη συνάντηση, είπε ότι το ζήτηµα είναι πο-
λιτικό και θα αντιµετωπιστεί πολιτικά, όλα αυτά δηµιουρ-
γούνται εξαιτίας των ρόλων που χάνονται και την επιδίωξη
της εξουσίας, η ανάκληση της απόφασης θέλει προσοχή,
ώστε να µην αποτελέσει αντικείµενο εκµετάλλευσης, οι βου-
λευτές δεν αποτελούν µέρος του προβλήµατος.
Ακολούθως ζήτησε και πήρε το λόγο ο ∆ήµαρχος και απαν-

τώντας συνολικά σε όλους είπε ότι δεν υπάρχει κόντρα µε
τους όµορους ΟΤΑ, έχουµε θέσεις δικαιώµατα και υποχρεώ-
σεις, είναι καθήκον µας να διαφυλάξουµε τις σχέσεις µας µε
τους ανθρώπους της διπλανής πόρτας και ότι δεν προέβη σε
καµία ενέργεια που να θίγει, να προσβάλει κ.λπ τους γείτο-
νες. Πρότεινε στους συλλόγους - µέλη της Οµοσπονδίας
Τζουµερκιωτών να παραιτηθούν. Συµφωνεί στο να διεκδικη-
θεί το όνοµα Τζουµέρκα, αποδέχεται τις επιφυλάξεις και τους
προβληµατισµούς των κ.κ. Φλούδα, Τυρολόγου, Αναγνω-
στάκη, κας Καραβασίλη και όσων άλλων µίλησαν σχετικά µε
τη διαφοροποίηση της ∆ηµοτικής Αρχής και την ανάκληση
της πρώτης απόφασης.
Κατόπιν των ανωτέρω προτείνει στο Σώµα πέραν της πρώ-

της προτάσεως, όπως διατυπώθηκε στην εισήγηση, να συµ-
πληρωθεί µε το αποφασιστικό της ανακαλούµενης απόφα-
σης µε την προϋπόθεση αυτό να αποτελέσει θέσεις των
όµορων ΟΤΑ ή να προκύψει από απόφαση της Πολιτείας.
Αποδέχεται την πρόταση όσων µίλησαν για την επίδοση ψη-

φίσµατος µε τα πρακτικά συνεδρίασης στο υπουργείο Εσω-
τερικών, στους βουλευτές του νοµού, στην Περιφέρεια , στην
Νοµαρχιακή Αυτοδιοίκηση Άρτας και σε όλους τους ΟΤΑ του
νοµού. Να δηµοσιευτεί επίσης αυτούσια η περίληψή της στα
µέσα µαζικής ενηµέρωσης του νοµού.
Το Συµβούλιο αφού άκουσε την παραπάνω εισήγηση, την
πρόταση της ∆ηµοτικής Αρχής και τη διαλογική συζήτηση
που ακολούθησε.

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι οµόφωνα

1) Τάσσεται υπέρ του σχεδίου Καλλικράτης µε τις επιφυλά-
ξεις όσον αφορά τα οικονοµικά, τις αρµοδιότητες και τα έργα
υποδοµής.
2) Αποφασίζει τη συνένωση µε την κοινότητα Θεοδωριάνων
µε την ονοµασία Ανατολικά Τζουµέρκα, έδρα το Βουργαρέλι
το οποίο διαθέτει την καλύτερη οδική πρόσβαση (Ε.Ο. Άρτας
Τρικάλων) µε την πρωτεύουσα του νοµού, τις καλύτερες υπο-
δοµές ∆ηµαρχείο, Συνεδριακό Κέντρο, Κέντρο Υγείας, Πυρο-
σβεστικό Κλιµάκιο, Γυµνάσιο - Λύκειο, Ταχυδροµικό
Ταµιευτήριο, Αστυνοµικό Τµήµα, Υποθηκοφυλακείο, Ειρηνο-
δικείο, Ο.Τ.Ε.
3) Αποδέχεται ως εναλλακτική λύση -πρόταση –συµβιβασµό
και µόνον αν αυτή προέλθει µετά από απόφαση-πρόταση
των οργάνων των ∆ήµων Αγνάντων και της κοινότητας Με-
λισσουργών ή από απόφαση της πολιτείας. Σε αυτή την πε-
ρίπτωση αποφασίζει ο ∆ήµος αυτός να φέρει το όνοµα
Τζουµέρκα µε έδρα το Βουργαρέλι, το οποίο διαθέτει την κα-
λύτερη οδική πρόσβαση (Ε.Ο. Άρτας Τρικάλων) µε την πρω-
τεύουσα του νοµού, τις καλύτερες υποδοµές ∆ηµαρχείο,
Συνεδριακό Κέντρο, Κέντρο Υγείας, Πυροσβεστικό Κλιµάκιο,
Γυµνάσιο Λύκειο, Ταχυδροµικό Ταµιευτήριο, Αστυνοµικό
τµήµα, Υποθηκοφυλακείο, Ειρηνοδικείο, Ο.Τ.Ε.
4) Να επιδοθεί η παρούσα µε τη µορφή ψηφίσµατος, όπως
ορίζεται στην εισήγηση, ευθύνη του Προέδρου του ∆ηµοτικού
Συµβουλίου.

Η απόφαση αυτή έλαβε τον αριθµό 3 /2010

«Άτυχη», έως «στηµένη» χαρα-
κτήρισε ανάλογη εκδήλωση της
Παντζουµερκιώτικης Οµοσπον-
δίας

Ρεπορτάζ: Βίκυ Καινούργιου

Ε πιβεβληµένη χαρακτήρισε την ανοιχτή
διαδικασία διάλογου και ενηµέρωσης

των δηµοτών του και όλων των φορέων της
περιοχής του ο δήµαρχος Αθαµανίας Οδυσ-
σέας ∆ράκος, µετά και την διαδικασία της
περασµένης Τετάρτης από την Οµοσπονδία
Τζουµερκιωτών στην Αθήνα µε θέµα την νέα
διοικητική µεταρρύθµιση και το χωροταξικό
του «Καλλικράτη» και όσα ειπώθηκαν σε
αυτή, προσκαλώντας έτσι όλους σε ανοιχτή
συζήτηση το προσεχές Σάββατο στο ∆ηµαρ-
χείο. Σύµφωνα µε το ρεπορτάζ στη διαβού-
λευση που πραγµατοποιήθηκε στην Αθήνα
µεταξύ των Συλλόγων µε πρωτοβουλία της
Οµοσπονδίας Τζουµερκιωτών, οι τόνοι ανέ-
βηκαν µεταξύ του κ. ∆ράκου και του κ. Σεν-
τελέ, δηµάρχου Πραµάντων, µε αφορµή
αναφορές και σχεδιασµούς για τα Τζουµέρκα,
οι οποίες δεν περιελάµβαναν το ∆ήµο Αθα-
µανίας και επιπλέον από την πλευρά του κ.
∆ράκου χαρακτηρίστηκαν λαθεµένες, αφού
είναι ήδη ξεκάθαρο ότι η νέα µεταρρύθµιση
στην αυτοδιοίκηση δεν θα περιλαµβάνει αλ-
λαγές στα όρια νοµών και ∆ήµων. Με
αφορµή και την διοργάνωση ανοιχτής συζή-

τησης το προσεχές Σάββατο στις 10:30 το
πρωί, η συζήτηση µε τον κ. ∆ράκο ήταν ιδιαι-
τέρως ενδιαφέρουσα και γι’ αυτό µεταφέρε-
ται αυτούσια.

Ερ: Η πρώτη επίσηµη ανακοίνωση για το
γεγονός ότι δεν θα είστε εκ νέου υποψή-
φιος ήταν αυτή που έγινε στην διαδικασία
της συνεδρίασης της ΤΕ∆Κ. Ήταν ειληµ-
µένη απόφαση από καιρό;
Απ: Πράγµατι εκεί το ανακοίνωσα παρουσία
όλων, αλλά ήταν γνωστό από καιρό. ∆εν ήταν
µια απόφαση που πήρα τώρα. Είναι από-
φαση που πάρθηκε εδώ και δυο χρόνια. Έχω
ενηµερώσει τον πολιτικό φορέα από τον
οποίο προέρχοµαι, ένα χρόνο πριν, οι δηµό-
τες του ∆ήµου Αθαµανίας το γνωρίζουν αυτό
και είναι µια απόφαση προσωπική που σχετί-
ζεται µε κάποια προσωπικά προβλήµατα και
τίποτε άλλο. Αυτό δεν σηµαίνει ότι θα πάψω
να ασχολούµαι µε τον τόπο, ότι θα φύγω από
το νοµό...
Ερ: Ωστόσο η µη ενασχόληση µε την αυ-
τοδιοίκηση πρώτου βαθµού, µπορεί να
σηµαίνει ενασχόληση µε κάποιο άλλο πο-
λιτικό φορέα;
Απ: Να το κλείνουµε λοιπόν, µια και έξω.
Καµία ενασχόληση µε κανένα άλλο φορέα,
ούτε σε επίπεδο νοµού, ούτε σε επίπεδο Πε-
ριφέρειας, ούτε σε κανένα άλλο επίπεδο. Το
επαναλαµβάνω για πολλοστή φορά ότι δεν τί-
θεται τέτοιο θέµα.
Ερ: Με δεδοµένο λοιπόν ότι «δεν ράβεται

κουστούµι στα µέτρα σας» για να χρησι-
µοποιήσω την δική σας φράση στη συ-
νάντηση της ΤΕ∆Κ, προτίθεστε να
βοηθήσετε είπατε τη διαδικασία του δια-
λόγου για τον «Καλλικράτη» στο νοµό...
Απ: Η αναφορά αυτή έγινε επειδή οι δήµαρ-
χοι πολλές φορές διαπιστώνεται ότι δεν στε-
κόµαστε στο ύψος των περιστάσεων και
παρότι η κεντρική εξουσία µας λέει να κά-
νουµε µια πρόταση αδυνατούµε, το έβαλα
αυτό απλώς ως επιχείρηµα για να καταδείξω
ότι πρόκειται για µια φωνή που δεν έχει προ-
σωπικό ενδιαφέρον. Για κανέναν άλλο λόγο,
ούτε για να προκαταλάβω τη γνώµη κανενός
συναδέλφου. Απλώς στο αδιέξοδο είπα τα
αυτονόητα.
Ερ: Στο µεταξύ όµως οι τόνοι ανέβηκαν
την περασµένη βδοµάδα από την πλευρά
σας αρκετά σε µια διαδικασία που έγινε
στην Αθήνα µε θέµα τη διοικητική µεταρ-
ρύθµιση στα Τζουµέρκα. Γνωρίζω ότι
υπήρξαν υψηλοί τόνοι µεταξύ εσάς και
του δηµάρχου Πραµαντων και θέλω να
µας πείτε περισσότερα για το σηµείο της
έντονης διαφωνίας.
Απ: Εγώ δεν είχα ποτέ οποιαδήποτε επαφή,
ούτε ήξερα κατ’ όψη τον δήµαρχο Πραµάν-
των. Βρέθηκα σε µια συνεδρίαση ενός οργά-
νου, µετά από πρόσκλησή του, µε αντικείµενο
τον «Καλλικράτη», όπου εκεί ακούω ότι πα-
ρουσιάζονταν µια µαγική εικόνα, ότι δεν
ισχύουν τα όρια νοµών, τα όρια ∆ήµων και
όπου όλα εν πάση περιπτώσει είναι εφικτά,

και ότι θα έπρεπε ο ∆ήµος Πραµάντων µε το
∆ήµο Αγνάντων, κάποιες περιοχές του ∆ήµου
Ξηροβουνίου και περιοχές της Πλατανούσας,
Συρράκο κ.λπ., να αποτελέσουν οντότητα...
αφήνοντας το ∆ήµο Αθαµανίας έξω, λες και
εµείς δεν αποτελούµε Τζουµέρκα. Και να το
πω και αλλιώς; Αυτή τη στιγµή η πληθυ-
σµιακή κατάσταση του ∆ήµου Αθαµανίας
έναντι αυτών των ∆ήµων (Αγνάντων, Πρα-
µάντων) και όλων αυτών των χωριών και των
περιοχών που αναφέρονταν και ήταν στην
πρόσκληση της Παντζουρµεκιώτικης, είναι
πολύ µεγαλύτερη. Εκτιµώ ότι αυτή ήταν µια
λάθος στιγµή της Παντζουρµεκιώτικης Οµο-
σπονδίας. Μια λάθος κίνηση της Αποδηµίας,
από αυτές τις πολυδιαφηµιζόµενες κατά και-
ρούς, όπου παρουσιάζονται να κόπτονται
δήθεν για τα Τζουµέρκα και πάντοτε οι προ-
σπάθειές τους να κατατείνουν στο τι θα γίνει ο
∆ήµος Πραµάντων, τι θα γίνει το Συρράκο...
πέρα δηλαδή από κάθε έννοια λογικής. ∆υ-
στυχώς, το είπα εξ αρχής, ότι στενοχωρή-
θηκα µόνο µε τη θέση του ∆ήµου Αγνάντων,
γιατί ο συγκεκριµένος δήµαρχος είναι φίλος
µου και η θέση του µε ξένισε. Θα τον δω τις
επόµενες ηµέρες και θα επανακαθορίσω τη
στάση µου αν χρειάζεται απέναντι του. Αλλά,
εν πάση περιπτώσει, αυτή τη στιγµή µπορώ
να σας πω ότι ήταν µια άτυχη συνάντηση, κα-
θαρά στηµένη, προσπαθώντας να εκµαιεύ-
σουν τη συγκατάθεση όλων µας.
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Ο ∆ήµαρχος Αθαµανίας (κέντρο) και το προεδρείο
της Ένωσης Συλλόγων, στη σύσκεψη για τον “Καλλικράτη”.



Έβαζε και ζητήµατα που δεν θέλω καν να αναφέρω, περί αλλαγής συνό-
ρων ∆ήµων κ.λπ., χωρίς να έχουν κληθεί και οι φορείς του ∆ήµου Αθα-
µανίας. Βρέθηκα, δηλαδή, σε ένα ακροατήριο µε 100 συµµετέχοντες και
ήµουνα µόνος σε αυτή τη διαδικασία, χωρίς να γνωρίζει ο κόσµος περί
τίνος συζητάµε. Είναι θεµιτή η φιλοδοξία και το συµφέρον του καθενός, η
εντολή από τους δηµότες του και όλα αυτά. Όλα είναι θεµιτά, αλλά όµως
όταν έχεις πληροφόρηση δεν µπορείς να σιωπάς µόλις ακούς τέτοια πράγ-
µατα.
Ερ: Η πρόσκληση που σήµερα εκδόθηκε από το ∆ήµο και κρατώ
αυτή τη στιγµή στα χέρια µου για το ερχόµενο Σάββατο, σε µια ανοι-
χτή διαδικασία για τον «Καλλικράτη», έχει να κάνει µε όλο αυτό το
γεγονός;
Απ: Αυτό έχει να κάνει µε τους εντολείς µου, που είναι οι δηµότες µου και
το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου Αθαµανίας. Είναι καθαρά µια εσωτε-
ρική διαδικασία και τίποτε παραπάνω. ∆εν µε υποχρεώνει κανένας να
κάνω αυτή τη διαδικασία, αλλά αφού τίθενται τέτοια θέµατα και παίρνουν
τέτοια διάσταση..., ε δεν θα µείνουµε αδρανείς. Αυτό εξυπακούεται.
Ερ: Η πρόσκληση καταλήγει µε την αναφορά: «Η παρουσία σας κρί-
νεται απαραίτητη» και διαβιβάζεται προς τους προέδρους των Συλ-
λόγων και Αδελφοτήτων του ∆ήµου. Να συµπεράνουµε ότι
προσκαλούνται για µια εµπεριστατωµένη ενηµέρωση;
Απ: Εµείς πρέπει να ενηµερώσουµε τον κόσµο και τους απόδηµους, τους
οποίους σεβόµαστε, αλλά στεκόµαστε κριτικά απέναντι τους όσον αφορά
το ρόλο που µπορεί να διαδραµατίσουν. ∆εν παραγνωρίζει κανένας την
προσφορά τους στο παρελθόν, νοµίζω όµως ότι έχουν ξεπεραστεί από τις
εξελίξεις, από την εποχή µας και πρέπει να επαναπροσδιορίσουν τους
στόχους τους. Των περισσοτέρων ήταν η επικοινωνία µεταξύ τους, πριν
30- 40 χρόνια, που ιδρύθηκαν αυτές οι αδελφότητες, οι Σύλλογοι κ.λπ. Η
επικοινωνία µεταξύ των χωριανών τότε, η βοήθεια στη γενέτειρα κ.λπ...
Όµως όλα αυτά έχουν ξεπεραστεί. Η επικοινωνία έχει καταργήσει αυτούς
τους λόγους για τους οποίους συστήθηκαν και θα πρέπει να επαναπροσ-
διοριστούν αν θέλουν να βοηθήσουν και να είναι αποτελεσµατικοί σε ό,τι
αφορά την περιοχή µας. Έτσι και πήραν και αυτοί την πρόσκληση, η οποία
απευθύνεται στους φορείς Αθαµανίας αποκλειστικά και σε κανέναν άλλον.
Ερ: ∆ιακρίνω, πάντως, κ. ∆ράκο µια πικρία απέναντι στους φορείς
της Αποδηµίας για τη διαδικασία αυτή που έγινε, έχω άδικο;
Απ: Όχι δεν έχετε άδικο... Η Αποδηµία έτσι όπως έχει εξελιχθεί για µας ση-
µαίνει ότι έρχονται ένα δεκαήµερο τον Αύγουστο ή µε αφορµή τις γιορτές,
έρχονται από την Αθήνα και βγάζουν εδώ την καταπίεση του τόπου που
κάθονται, που δραστηριοποιούνται, που εργάζονται. Μας λένε για το πε-
ριβάλλον, µας λένε για διάφορα πράγµατα, όλα καλά, να ακούσουµε τη
γνώµη τους... Αλλά, το περιβάλλον είµαστε εµείς. Αυτοί που µένουµε εδώ
είµαστε εµείς. Αν πάψουµε να υπάρχουµε εµείς δεν θα έχουν λόγο ύπαρ-
ξης και οι ίδιοι. Γι’ αυτό σας είπα ότι πρέπει να επαναπροσδιοριστούν και
προς αυτόν τον τοµέα θα κινηθώ. ∆εν έχω κανένα λόγο ούτε καµία πικρία
µε τους φορείς αυτούς, ίσα - ίσα που ήθελα να έχουν ενεργό ρόλο και το
επεδίωξα αυτό όλα αυτά τα χρόνια και µε τις ενέργειές µου και µε τη βοή-
θεια που παρείχα και προς την Αποδηµία γενικά.
Ερ: Μια και ξεκαθαρίσατε κάποια πράγµατα σήµερα κ. ∆ράκο και φά-
νηκε ότι είσαστε έτοιµος και δεκτικός για ξεκάθαρες κουβέντες, θέλω
να ξεκαθαρίσετε και κάτι ακόµη. Η µη ενασχόλησή σας εκ νέου µε
την αυτοδιοίκηση θα συνδυαστεί στο τέλος της θητείας σας µε την
υπόδειξη του αντικαταστάτη σας;
Απ: Ποτέ. Σε καµία περίπτωση. Μακριά από µένα τέτοιες σκέψεις και πρα-
κτικές. Η δήλωση µου είναι συγκεκριµένη και σταθερή. Αν από την παρά-
ταξη, ένας άνθρωπος, µια υποψηφιότητα αναδειχθεί, εγώ θα σταθώ

αλληλέγγυος ανεξαρτήτως προσώ-
που ως έχω υποχρέωση, για αν-
θρώπους που ήταν µαζί µου,
συνεργάτες και φίλοι για 12 χρόνια,
στο ∆ήµο και πολύ περισσότερα και
στην Κοινότητα για 16 χρόνια που
ασχολιόµουν εκεί.
Ερ: Σας ευχαριστώ και εκτιµώ ότι
θα δοθεί και άλλη ευκαιρία, να συ-
ζητήσουµε µαζί σας τα του «Καλ-
λικράτη», αφού η διαδικασία αυτή
βρίσκεται σε εξέλιξη και εκτός από
την δηµόσια διαβούλευση του ερ-
χόµενου Σαββάτου στο ∆ήµο σας
θα ακολουθήσουν οι συζητήσεις
σε επίπεδο ΤΕ∆Κ στις οποίες θα
συµµετέχετε.
Απ: Εννοείται ότι θα συµµετέχω, το
ότι δεν θα είµαι υποψήφιος εκ νέου
δεν µε απαλλάσσει από την ευθύνη
για την πορεία του ∆ήµου. Σας ευχα-
ριστώ κι εγώ.

Πηγή: Ηχώ της Άρτας
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Η παράδοσή µας δεν είναι νεκρό παρελθόν. Είναι οι ρίζες και η βάση για τον σύγχρονο πολιτισµό µας!

στην καθηµερινότητά σας

Αγαπητέ κ. Γκόρο, Αντιδήµαρχε ∆ήµου Αθαµανίας.
Έλαβα γνώση του περιεχοµένου της επιστολής σας και
οφείλω να σας ευχαριστήσω από καρδίας, διότι απο-
φασίσατε επί τέλους να απαντήσετε έστω και καθυ-
στερηµένα σε ό,τι, όπως υποστηρίζετε, σας εγκαλώ.

Όσον αφορά το χαιρετισµό στην παράσταση «Φό-
νισσα» του Παπαδιαµάντη από τους µαθητές της Γ΄
τάξης του 2ου Λυκείου Βύρωνα, αν και επικαλείστε την
έξωθεν καλή µαρτυρία, µπερδέψατε την ιδιότητα της
συζύγου, της προέδρου και της στοιχειώδους ευγέ-
νειαςF ∆υστυχώς για σας η παράσταση είχε βιντεο-
σκοπηθεί και διαψεύδεστε. Είχατε την ευχέρεια να το
κάνετε, αλλά δεν το αποτολµήσατε.

Όσον αφορά το «πίστευε και ερεύνα», απαρίθµησα
και τα έργα που έχουν γίνει επί των ηµερών σας και αν
δεν κάνω λάθος, σας έκανα πολύ καλή διαφήµιση...
Αφού λοιπόν αντιµετωπίζετε µε υπευθυνότητα και
ευαισθησία τα προβλήµατα των δηµοτών, γιατί δεν εί-
δαµε µέχρι τώρα ένα δελτίο τύπου να ενηµερώσετε για
τα πεπραγµένα σας; Είναι συκοφάντης όποιος θίγει τα
κακώς και καλώς έχοντα και ζητά ενηµέρωση; Επ΄ ευ-
καιρία... Τι έγινε µε το Περιβαλλοντικό Κέντρο στις κα-
τασκηνώσεις του Βουργαρελίου; Τον καθαρισµό και
την παροχή ρεύµατος στο χώρο της έκθεσης Μπα-
λάφα; Τους γεµάτους κάδους σκουπιδιών; Την επι-
σκευή της παιδικής χαρά του Βουργαρελίου;

Όσον αφορά τις συστάσεις για προώθηση θεµάτων
εκπαίδευσης, παρακαλώ να αναζητήσετε την ετοιµο-
λογία της λέξεως ΠΑΡΑΚΛΗΣΗF ∆εν έκανα καµία σύ-
σταση στον απλό και µάχιµο κ. Προϊστάµενο, αλλά µια
παράκληση στον κ. Αντιδήµαρχο ∆ήµου Αθαµανίας µε
δεδοµένη την υπευθυνότητα, να αξιοποιηθεί το Πάρκο
Κυκλοφοριακής Αγωγής, αν υπάρχει δυνατότητα, προς
όφελος των δηµοτών.

Συµπερασµατικά, σύµφωνα µε τα δεδοµένα του νυν
∆ήµου Αθαµανίας, οι δηµότες και οι Αθηναίοι επισκέ-
πτες των 10 ηµερών, δικαιούνται τη στοιχειώδη ενη-
µέρωση. Θεού θέλοντος και Καλλικράτη επιτρέποντος,
ευελπιστώ στις επερχόµενες ∆ηµοτικές εκλογές, να
θέσω τον εαυτό µου στην κρίση των δηµοτών, διεκδι-
κώντας την ψήφο τους, ως µόνιµος κάτοικος Βουργα-
ρελίου, προκειµένου να βοηθήσω στο καλό αυτού του
τόπου, ως συνεργάτης και όχι ως επισκέπτης Αθη-
ναίος, όπως κατά κόρον λέγεται και χρησιµοποιείται για
άλλοθι. (Με τα δεδοµένα του Ν. Άρτας φυσικά και όχι
της Αθήνας).

Αν δεν έχω πάλι καλή πληροφόρηση ή πάλι κάνω
λάθος, ζητώ ειλικρινώς πάλι συγγνώµηF.

Σούσος Βασίλειος του ∆ηµητρίου

(απλός και µάχιµος στην Εύβοια)

Άρτα, 28 ∆εκεµβρίου 2009
ΠΡΟΣ: το ∆.Σ. της Αδελφότητας
των Απανταχού Βοϋργαρελιωτών Ν. Αρτας
Φειδίου 18, 10078 Αθήνα (Με την παράκληση για
δηµοσίευση στην εφηµερίδα του Συλλόγου σας)

Αγαπητέ κ. Βασ. Σούσο
Όσον αφορά τις αιτιάσεις σας στο πρόσωπό µου ως
αντιδήµαρχο του ∆ήµου Αθαµανίας σε κείµενο που δη-
µοσιεύσατε στο 217 φύλλο της εφηµερίδας του Συλ-
λόγου "Το Βουργαρέλι" έχω να παρατηρήσω τα εξής:
-Για το ότι δεν πήραµε το λόγο αυθαίρετα να ευχαρι-
στήσουµε τους µαθητές του Λυκείου εξ Αθηνών που
συµµετείχαν στη θεατρική παράσταση που δόθηκε στο
συνεδριακό χώρο του ∆ηµαρχείου θα 'πρεπε να εγκα-
λείτε όχι τον υποφαινόµενο αντιδήµαρχο, αλλά τη σύ-
ζυγό σας που είναι και πρόεδρος του Συλλόγου, η
οποία δεν µας έδωσε το λόγο για έναν σύντοµο χαιρε-
τισµό στην αξιόλογη κατά τα άλλα εκδήλωση του Συλ-
λόγου, παρόλο που της το ζητήσαµε παρουσία και της
κας Βρατσίστα Χαράς που επιβεβαιώνει το γεγονός και
παρόλο που όφειλε να το πράξει η ίδια από στοιχει-
ώδη και µόνο ευγένεια στους εκπροσώπους της ∆η-
µοτικής Αρχής που παραχώρησαν και τον χώρο.
-Για ό,τι δηµοσιεύετε, αγαπητέ κ. Σούσο, θα πρέπει κα-
ταρχήν να έχετε τεκµήρια, αλλά και σωστή ενηµέρωση
και θα σας πρότεινα να γίνεται οπαδός του "ερεύνα και

πίστευε" και όχι του "πίστευε και µη ερεύνα", γιατί αλ-
λιώς κινδυνεύετε να γίνετε ένας κοινός συκοφάντης.
Σηµειώνω, επίσης, για να γνωρίζετε ότι εµείς βρισκό-
µαστε σχεδόν καθηµερινά στο ∆ήµο και είµαστε αντι-
µέτωποι µε την καθηµερινότητα και τα προβλήµατα,
δίνοντας τον καλύτερο εαυτό µας, προκειµένου να επι-
λυθούν τα όποια προβλήµατα άµεσα και καταλυτικά,
προς όφελος των δηµοτών µας, και καλό θα είναι για
ορισµένους απλούς επισκέπτες του ∆ήµου µας να συ-
ζητούν τα όποια προβλήµατα εντοπίζουν µε διά ζώσης
διάλογο και όχι διά µέσω δηµοσίευσης παραπλανητι-
κών κειµένων για δηµιουργία εντυπώσεων.

Όσον αφορά δε στις συστάσεις σας για προώθηση
θεµάτων που αφορούν την εκπαίδευση µε την ιδιότητά
µου ως προϊστάµενος Πρωτοβάθµιας Εκπαίδευσης,
θα σας συνιστούσα να περιοριστείτε στις δικές σας και
µόνο αρµοδιότητες, προκειµένου να είστε ο ίδιος χρή-
σιµος ως απλός και µάχιµος εκπαιδευτικός, γιατί εµείς
που ζούµε καθηµερινά στην περιοχή ιεραρχούµε και
προγραµµατίζουµε τις ανάγκες της περιοχής σύµφωνα
µε τα δεδοµένα του Ν. Αρτας και όχι σύµφωνα µε τα
δεδοµένα της Εύβοιας ή της Αττικής, της οποίας είστε
µόνιµος κάτοικος.

Ευχαριστούµε για τη φιλοξενία
Λεωνίδας Γκόρος

Αντιδήµαρχος ∆ήµου Αθαµανίας

ΑΠΑΝΤΗΣΗ ΣΕ ΣΧΟΛΙΟ ΣΥΓΧΩΡΙΑΝΟΥ ΚΑΙ ΑΝΤΑΠΑΝΤΗΣΗ

ΑΠΟΛΟΓΗΤΙΚΟ ΥΠΟΜΝΗΜΑ ΣΤΗΝ ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΤΟΥ κ. ΓΚΟΡΟΥ

ΜΕΓΑΛΗ ΕΠΙΤΥΧΙΑ
ΤΟΥ ΓΙΑΝΝΗ ΚΑΛΠΟΥΖΟΥ
Ήµουν βουνό, ήσουν θάλασσα
Κι άλλο τρόπο δεν είχαµε να έρθουµε κοντά
Έκανες εσύ τα όνειρά σου βροχή και χιόνι
Κι έκανα τα όνειρά µου ρέµατα και ποτάµια
Κι έτσι µένουµε δεµένοι µε το νερό των ονείρων.

Ποτέ δεν άκουσα λόγο που τόσο ποιητικά,
αλλά και ερωτικά παράλληλα, να τονίζει το πλη-
σίασµα των ανθρώπων, την επικοινωνία.
Κάπως έτσι έγινε και η δικιά µας επικοινωνία,
του Συλλόγου µας µε το Γιάννη Καλπούζο.
Έτσι γνώρισα το Γιάννη µέσα από το Σύλλογό
µας πρώτα από τις ποιητικές του συλλογές «Το
παραµιλητό των σκοτεινών θεών» και τότε συ-
νειδητοποίησα τους στίχους του που έγιναν
τραγούδια. Απήχηση και επικοινωνία µε το
ευρύ κοινό που έφτασε το αποκορύφωµα: Βρα-
βείο Αναγνωστών για το Γιάννη Καλπούζο µε
το βιβλίο του «Ιµαρέτ, στη σκιά του ρολογιού».
Ένα βιβλίο που ταξίδεψε όλη την Ελλάδα και
το αγκάλιασαν χιλιάδες αναγνώστες.(Σηµει-

ωτέον ότι και στην παρουσίασή του στο Βουρ-
γαρέλι τον Αύγουστο πήγε πολύ καλά). Έµαθα
το νέο στις 9/12 και το βράδυ της Τρίτης 15 ∆ε-
κεµβρίου 2009 στον πολυχώρο των εκδόσεων
«Μεταίχµιο» µε ζεστούς οικοδεσπότες το
Νώντα και τη Βάσω Παπαγεωργίου και πολ-
λούς ανθρώπους των γραµµάτων και των τε-
χνών (δεν θα αναφέρω ονόµατα για να µην
παραλείψω κανένα).

Παρόντες πιστοί αναγνώστες και καρδιακοί
φίλοι από την Αθήνα και την Άρτα αλλά και αρ-
κετοί Βουργαρελιώτες. Η απονοµή του βρα-
βείου έγινε από τη διευθύντρια του ΕΚΕΒΙ κα
Κατρίν Βελισσάρη παρόντος και του υφυ-
πουργού Οικονοµικών κου Φίλιππου Σαχι-
νίδη. Ακολούθησε δεξίωση µε νόστιµα
µεζεδάκια µε τσίπουρο και άφθονο γευστικό
κρασί (µε ετικέτα Μεταίχµιο), συζητήσεις µε τον
Γιάννη αεικίνητο να υπογράφει τα βιβλία του,
να αλλάζει ζεστές κουβέντες µε τον κάθε φίλο
που ήρθε να γευτεί µαζί του την επιτυχία του,
τη συγκίνηση και τη χαρά του. Σηµειωτέον ότι
το «Ιµαρέτ» κυκλοφορεί και σε ειδική συλλε-

κτική έκδοση-δεµένο µε την υπογραφή του
συγγραφέα.
Ακόµη έγιναν δύο άλλες εκδηλώσεις στη µου-

σική σκηνή «Χαµάµ» µε ακούραστο οικοδε-
σπότη το Γιώργο Χατζηγιάννη, για να τιµηθεί
η επιτυχία του Γιάννη µε µουσική και τραγούδι
αυτή τη φορά. Το παραδοσιακό συγκρότηµα
«Λαλητάδες» από το Αθαµάνιο και η Καίτη
Μακρή από την Αλεξανδρούπολη ερµήνευσαν
µε το δικό τους µοναδικό τρόπο τραγούδια
µέσα από το «Ιµαρέτ», δίνοντας ξεχωριστό
τόνο στην ανάγνωση αποσπασµάτων του
έργου. Το δεύτερο βράδυ είµαστε κοντά του και
οι φίλοι του Βουργαρελιώτες, για να γευτούµε
µια ακόµα στιγµή της επιτυχίας του.
Και έτσι µένοντας δεµένοι µε το νερό των ονεί-

ρων φίλε Γιάννη Καλπούζο σου ευχόµαστε να
πραγµατοποιήσεις το επόµενο όνειρό σου και
να φτάσεις ακόµα πιο ψηλά. Πιστεύουµε ότι θα
είµαστε κοντά σου στην πραγµατοποίηση των
ονείρων σου.

Λουκία Αντωνίου

Από τον αντιδήµαρχο του ∆ήµου Αθαµανίας κο Λεωνίδα Γκόρο πήραµε την παρακάτω επιστολή σε απάν-
τηση σχολίου του Βασίλη Σούσου, στον οποίο τη θέσαµε υπ’ όψη και δηµοσιεύουµε και την απάντησή του.

Η ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΤΟΥ ∆ΗΜΑΡΧΟΥ ΑΘΑΜΑΝΙΑΣ
ΣΥΝΕΧΕΙΑ ΑΠΟ ΤΗ ΣΕΛ. 5



ΕΙΝΑΙ ΓΝΩΣΤΟ ΟΤΙ Η ΕΦΗΜΕΡΙ∆Α ΜΑΣ
ΓΙΑ ΝΑ ΦΤΑΝΕΙ ΤΑΚΤΙΚΑ
ΣΤΑ ΧΕΡΙΑ ΣΑΣ ΣΤΗΡΙΖΕΤΑΙ ΣΤΙΣ
ΣΥΝ∆ΡΟΜΕΣ ΤΩΝ ΜΕΛΩΝ ΤΟΥ
ΣΥΛΛΟΓΟΥ. ΤΑ ΕΞΟ∆Α ΕΚ∆ΟΣΗΣ
ΑΥΞΗΘΗΚΑΝ ΚΑΤΑ ΠΟΛΥ
ΤΑ ΤΕΛΕΥΤΑΙΑ ΧΡΟΝΙΑ.
ΠΑΡΑΚΑΛΟΥΜΕ ΚΑΙ ΤΟΥΣ
∆ΙΑΦΗΜΙΖΟΜΕΝΟΥΣ ΝΑ
ΣΥΜΒΑΛΟΥΝ ΚΑΙ ΑΥΤΟΙ
ΣΤΗΝ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗ ΤΟΥΣ
ΑΝ ∆ΕΝ ΤΟ ΕΧΟΥΝ ΚΑΝΕΙ.
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Η εφηµερίδα µας προβάλλει το Βουργαρέλι, καταγράφει την ιστορία του, ενηµερώνει και διεκδικεί!

ΖΑΚΥΝΘΟΣ

ΒΑΣΙΛΗΣ Ε. ΚΟΛΙ ΑΤΣΟΣ:
Πρωτοπόρος ερευνητής
µε διεθνή αναγνώριση

Α ρχές Οκτωβρίου 2009 και για άλλη µια φορά βρισκόµα-
στε στο Βουργαρέλι, αυτή τη φορά λόγω βουλευτικών

εκλογών. Και γύρω απ’ αυτές περιστρέφονται και οι συζητή-
σεις στις παρέες του καφενείου, παραµερίζοντας για λίγο τις
συνήθεις για τα προβλήµατα του χωριού, πώς θα λυθούν, τι
φταίει...και τόσα άλλα.

Και κάπου εκεί, ξεφυλλίζοντας ένα περιοδικό Κυριακάτικης
εφηµερίδας, σταµατώ ξαφνιασµένη σε µια γνώριµη φωτο-
γραφία που συνοδεύει µια εξασέλιδη συνέντευξη. Μα βέβαια,
είναι ο Βασίλης Κολιάτσος, ο παιδικός φίλος που µοιραζό-
ταν µαζί µας τα καλοκαίρια στην πλατεία και στο Σταυρό, ο
φίλος που ξεχώριζε στις συνοµήλικες παρέες και οι περισ-
σότεροι θαυµάζαµε έχοντας την αίσθηση ότι τα όνειρά του θα
τον οδηγήσουν σε κάτι σπουδαίο. Και δεν κάναµε λάθος,
αφού ο Βασίλης, ακολουθώντας την επιστήµη της ιατρικής,
στα χνάρια του πατέρα του Λευτέρη, έλειψε µεν απ’ τις πα-
ρέες αλλά βρήκε το δρόµο που του άξιζε µέσα από πολύ δου-
λειά και αγώνα. Τον προηγούµενο µήνα είχε βρεθεί στην
Ελλάδα συµµετέχοντας στο 3ο Συνέδριο του Παγκόσµιου ∆ι-
κτύου Ελλήνων Γιατρών και Βιοεπιστηµόνων µε την πρωτο-
ποριακή του εισήγηση για τις πειραµατικές δοκιµασίες
-βασισµένες στην έρευνα του δικού του εργαστηρίου- για την
τοποθέτηση τεχνητών νευρώνων από βλαστοκύτταρα στον
νωτιαίο µυελό ασθενών µε σοβαρά νευρολογικά νοσήµατα:
κακώσεις του νωτιαίου µυελού και νόσο του Σαρκό (πλάγια
µυατροφική σκλήρυνση), από την οποία πάσχει ο διάσηµος
φυσικός Στίβεν Χόκινγκ.

«Ο κορυφαίος Έλληνας ερευνητής είναι από τους πρωτο-
πόρους στη µελέτη και την κατανόηση των βλαβών του νευ-
ρικού συστήµατος. Σκοπός της έρευνάς του είναι να
αναπλάσει τα εγκεφαλικά κύτταρα που καθορίζουν τις λει-
τουργίες της µνήµης, του συναισθήµατος και της προσωπι-
κότητας και, ταυτόχρονα, να βρει τρόπο να θεραπεύσει τις
σοβαρότερες νευρολογικές ασθένειες, όπως τη νόσο Αλ-

τσχάιµερ», διαβάζω στο εισαγωγικό σηµεί-
ωµα της συνέντευξης και όταν τελειώνω
αποφασίζω πως θα γράψω γι’ αυτό και στη
δική µας εφηµερίδα, ίσως και άλλοι θέλουν
να µάθουν για έναν Βουργαρελιώτη που
διαπρέπει στην επιστηµονική έρευνα και
συγκαταλέγεται σ’ αυτούς που στηρίζουν
τις ελπίδες µας ότι µια µέρα θα βρεθεί θε-
ραπεία για τόσο σοβαρές ασθένειες.

Ο Βασίλης Ε. Κολιάτσος, αφού αποφοί-
τησε ως αριστούχος από την Ιατρική Σχολή
του Πανεπιστηµίου Αθηνών το 1982 και εκ-
πλήρωσε τις στρατιωτικές του υποχρεώ-
σεις, έφυγε µε υποτροφία για
µεταπτυχιακές σπουδές στο τµήµα Νευρο-
λογίας του Johns Hopkins µε αντικείµενο
τους µηχανισµούς νευροεκφύλισης σε εγ-
κέφαλο και νωτιαίο µυελό. Σπούδασε συ-
στηµατικές νευροεπιστήµες µε τον Mahlon DeLong και
κυτταρική και µοριακή νευροπαθολογία µε τον Donald Price
(τους ανθρώπους που πρώτοι βρήκαν ότι στη νόσο Αλτσχάι-
µερ υπάρχει χηµικό υπόβαθρο) και οργάνωσε το δικό του ερ-
γαστήριο στο Τµήµα Νευροπαθολογίας και στο Κέντρο για
την έρευνα της νόσου Αλτσχάιµερ στο Johns Hopkins. Πα-
ράλληλα µε τη διεύθυνση του ερευνητικού αυτού προγράµ-
µατος συµπλήρωσε την κλινική του εξάσκηση στην
ψυχιατρική. Είναι διπλωµατούχος του American Board Ψυ-
χιατρικής και Νευρολογίας και είναι Fellow της Αµερικανικής
Ψυχιατρικής Εταιρείας.
Έχει δηµοσιεύσει περίπου 100 άρθρα σχετικά µε τους µη-

χανισµούς νευρικής βλάβης και επισκευής και έχει δώσει
πολλές διαλέξεις και παρουσιάσεις σε διεθνή συνέδρια. Για
την έρευνά του έχει τιµηθεί µε διάφορες διακρίσεις. Είναι Stul-
man Scholar στην Κλινική Νευροψυχιατρική και διευθυντής
του νευροψυχιατρικού προγράµµατος του νοσοκοµείου
Sheppard και Enoch Pratt της Βαλτιµόρης. Έχει διατελέσει
πρόεδρος του Ιατρικού και Επιστηµονικού Συµβουλίου της
Εταιρείας Αλτσχάιµερ της πολιτείας Μέριλαντ και συµµετέχει
στο Γνωµοδοτικό Συµβούλιο της ίδιας πολιτείας για Τραυµα-

τικές Κακώσεις του Εγκεφάλου.
Σήµερα ο Βασίλης είναι αναπληρωτής καθη-

γητής Νευροπαθολογίας, Νευρολογίας και Ψυ-
χιατρικής-Επιστηµών Συµπεριφοράς στο
Johns Hopkins University School of Medicine.
Ερευνά τις βλάβες του νευρικού συστήµατος
και τις εκφυλιστικές νόσους που το επηρεά-
ζουν. Από τη δεκαετία του ’90 επιβεβαίωσε το
ρόλο συγκεκριµένων µικρών πρωτεινών (πε-
πτιδίων) στα κύτταρα του εγκεφάλου και του
νωτιαίου µυελού. Τελευταία στράφηκε στην κα-
τεύθυνση των κυτταρικών θεραπειών για εκ-
φυλιστικές και τραυµατικές παθήσεις του
νευρικού συστήµατος, µε εφαρµογές που πε-
ριλαµβάνουν εµβρυϊκά βλαστικά κύτταρα και
νευρικά βλαστοκύτταρα. Το όραµά του είναι να
εφαρµόσει τα συµπεράσµατα της έρευνάς του
στον νωτιαίο µυελό στα πιο πολύπλοκα νευ-

ρικά συστήµατα του πρόσθιου εγκεφάλου και να καταφέρει
να αναπλάσει ή να τονώσει κυκλώµατα που εµπλέκονται στη
µνήµη και σε άλλες ανώτερες νευρικές λειτουργίες.

Ζει στη Βαλτιµόρη, είναι παντρεµένος µε τη ζωγράφο Νε-
φέλη Μασσιά και έχουν δυο κόρες, τη Μαρλέν 15 χρονών και
την Ήρα 13.
Είχαµε αναφερθεί και σε παλιότερο φύλλο της εφηµερίδας

µας σε «δικούς» µας ανθρώπους, µε ρίζες Βουργαρελιώτι-
κες, που όχι µόνο ζουν και εργάζονται στο εξωτερικό, αλλά
πολλοί εξ αυτών διαπρέπουν διεθνώς σε επιστηµονικά και
ερευνητικά πεδία, γεγονός που κάνει και µας περήφανους και
θαυµαστές της αναγνωρισµένης αξίας τους. Με χαρά θα πε-
ριµένουµε την επόµενη αφορµή για να αναφερθούµε σε κά-
ποιο άλλο «άξιο τέκνο» του τόπου µας.

Πηγή: Συνέντευξη του Βασίλη Κολιάτσου στη δηµοσιο-
γράφο Άννα Γριµάνη για το περιοδικό GK της «Καθηµε-
ρινής», τεύχος 24, Οκτώβριος 2009

Επιµέλεια: Μαίρη Στεφάνου

Μήνυµα Νοµάρχη του Νοµάρχη
Άρτας Γεωργίου Παπαβασιλείου

Αποχαιρετώντας το 2009, απευθύνω προς
όλους τους πολίτες του νοµού Άρτας τις θερ-
µότερες ευχές µου για υγεία, δύναµη, δηµι-
ουργία και προκοπή.

Κάθε νέα χρονιά που ανατέλλει, µας γεµίζει
µε αισιοδοξία και ελπίδα, γιατί σηµατοδοτεί ένα
νέο ξεκίνηµα, µια νέα αρχή.
Από την πλευρά µας ως Nοµαρχιακή Αυτοδι-

οίκηση Άρτας καταβάλλαµε κάθε δυνατή προ-
σπάθεια, προκειµένου να ανταποκριθούµε στις
προκλήσεις για µια πιο δυναµική πορεία του τόπου στη νέα εποχή.
Το 2009 ήταν ένα ακόµη έτος δηµιουργικής πορείας µε ορατά αποτελέ-
σµατα σ όλους τους τοµείς.
Έτσι η σύγχρονη πραγµατικότητα του Νοµού παρουσιάζει µια εικόνα

ανάπτυξης µε σεβασµό στον άνθρωπο και το περιβάλλον, µε σεβασµό
στις παραδόσεις του τόπου µας, µια πραγµατικότητα για την οποία είµα-
στε υπερήφανοι και δεσµευόµαστε να τη διατηρήσουµε.
Συνεχίζουµε και το 2010 µε προγραµµατισµό και σχεδιασµό βελτιώνον-

τας την καθηµερινότητά µας. Τώρα που το ∆΄ ΚΠΣ άνοιξε, είµαστε πα-
νέτοιµοι να αξιοποιήσουµε όλους τους διαθέσιµους πόρους για να
επιτύχουµε τη µέγιστη δυνατή ανάπτυξη.

Η καλύτερη εξυπηρέτηση του πολίτη παραµένει ένας απ τους πρωταρ-
χικούς µας στόχους .
Προβλήµατα υπάρχουν πολλά, λόγω της κρίσης, αλλά αυτά δεν πρέπει

να µας κάνουν απαισιόδοξους. Οι συνεχείς προσπάθειες για δηµιουργία
και καλύτερες µέρες, είναι στοιχεία που σηµατοδοτούν την αισιόδοξη
πλευρά της ζωής.

Ενωµένοι πάντα και µε στόχο να πετύχουµε όλα αυτά που έχουµε σχε-
διάσει για το κοινό µας µέλλον, θα προσπαθήσουµε το 2010 να είναι ένας
χρόνος ειρηνικός και δηµιουργικός για µας και τα παιδιά µας. Ένας χρό-
νος γεµάτος ελπίδα και όραµα κυρίως για τη νέα γενιά .

Εύχοµαι από καρδιάς ΧΡΟΝΙΑ ΠΟΛΛΑ
ΕΥΤΥΧΙΣΜΕΝΟ ΚΑΙ ∆ΗΜΙΟΥΡΓΙΚΟ ΤΟ ΝΕΟ ΕΤΟΣ

ΠΡΟΣ
Υπουργείο Εσωτερικών Αποκέντρωσης
και Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρνησης

ΘΕΜΑ: Πρόταση ∆ηµοτικού Συµβούλου κ. ∆ηµη-
τρίου Κανή σχετικά µε τη ∆ιοικητική Μεταρρύθµιση
ΚΑΠΟ∆ΙΣΤΡΙΑΣ ΙΙ

Θεωρώ ότι κάποτε, επιτέλους, αυτοί που κυβερνούν
τον τόπο πρέπει να παίρνουν ουσιαστικές και καθορι-
στικές αποφάσεις, διότι το σύνολο των πολιτών γνω-
ρίζει ότι η πατρίδα µας εδώ και πολλά χρόνια βρίσκεται
σε τροχιά οπισθοδρόµησης από πάρα πολλές αιτίες.

Η παρέµβασή µου αφορά τη µεγάλη µεταρρύθµιση
στην Αυτοδιοίκηση που βρίσκεται σε εξέλιξη και πρό-
κειται για ένα δηµοκρατικό θεσµό, τον οποίο γνωρίζω
πολύ καλά, διότι τον υπηρετώ πάρα πολλά χρόνια.
Άποψή µου είναι ο Καποδίστριας 2 στην Πρωτοβάθ-
µια Αυτοδιοίκηση δεν πρέπει να είναι απλός αλλά σύν-
θετος - εννοώ ότι πρέπει να γίνουν µετακινήσεις και
συνενώσεις ∆.∆. από Νοµό σε Νοµό. Ο Νοµός Άρτας
µε εκτίµησή µου πρέπει νά αποτελείται από πέντε (5)
∆ήµους:
1. Αρταίων - Φιλοθέης - Βλαχέρνας - Ξηροβουνίου -
Κοµποτίου και Μενιδίου µε έδρα την Άρτα.
2. Αράχθου - Αµβρακικού και Κοινότητα Κοµµένου µε
έδρα το Νεοχώρι.
3. Τετραφυλίας - Ηράκλειας- Καραϊσκάκη µε έδρα το
∆.∆. Καλεντίνης.
4. Αγνάντων -Πραµάντων - Κοινότητα Μελισσουργών
µε έδρα το ∆.∆. Πραµάντων
και
5. Αθαµανίας - Κοινότητα Θεοδωριάνων - Κοινότητα
Μυροφύλλου - ∆ιευρυµένης Κοινότητας Νεράιδας και
όλων των υπολοίπων ∆.∆. δυτικά της Γκρόπας του Ν.
Τρικάλων.
Για τον ∆ήµο µε έδρα το ∆.∆. Βουργαρελίου, αυτόν

όπου κατοικοεδρεύω, θα καταθέσω και ορισµένες επι-
πλέον επισηµάνσεις. Αυτός ο ∆ήµος έχει τη δυνατό-
τητα να είναι βιώσιµος και λειτουργικός. Βρίσκεται επί
του Εθνικού ∆ρόµου Άρτας-Τρικάλων και το 80% στην
προτεινόµενη έδρα υπάρχει σύγχρονο και εξοπλι-

σµένο ∆ηµαρχείο, Κέντρο Υγείας, Γυµνάσιο, Λύκειο,
Αστυνοµία, Ταµιευτήριο - ΟΤΕ - Πυροσβεστική Υπη-
ρεσία , διασχίζεται από δύο µεγάλα ποτάµια το Άραχθο
και τον Αχελώο και υπάρχει η δυνατότητα και η προ-
οπτική να ιδρυθούν και άλλες υπηρεσίες, όπως πα-
ράρτηµα Τράπεζας, ∆ΟΥ και εν γένει όλη η απαραίτητη
υποδοµή, για να γίνει πιο όµορφη η ζωή των ανθρώ-
πων που κατοικούν εδώ χωρίς να δαπανηθούν και
υπέρογκες πιστώσεις.

Επειδή ανέφερα και περιοχές άλλων Νοµών και εν-
δέχεται να είναι τόπος καταγωγής ορισµένων πολιτευ-
τών, προτείνω όπου προκύψει σύνθετος
Καποδίστριας, οι υποψήφιοι να συµπεριλαµβάνονται
σε κοινό ψηφοδέλτιο των παρατάξεων µε αυξηµένο
τον σταυρό προτίµησης.

Όσον αφορά για τον ισχύοντα εκλογικό νόµο έως
τώρα θεωρώ ότι έχει ανάγκη για βελτίωση.
Α) Κατάργηση της υποχρεωτικής ποσόστωσης.
Β) Κατάργηση των Τοπικών Συµβουλίων.
Γ) Κατάργηση του Νόµου που αποκτούν διπλοθεσία οι
δηµόσιοι υπάλληλοι: παρέλυσε όλο το κράτος π.χ. ο
προϊστάµενος της Πολεοδοµίας υποψήφιος και από
θέση ισχύος και να υπηρετεί στην αυτοδιοίκηση ως
Νοµάρχης ή Αντιδήµαρχος, στην δε Πολεοδοµία σπα-
νίως ως και καθόλου και οι αποδοχές διπλές.
∆) Κατάργηση των αποδοχών από µετακινήσεις εκτός
έδρας της πόλης και εντός Νοµού.
Ε) Κατάργηση του 42% και να ισχύει ένα πλειοψηφικό
σύστηµα έτσι ώστε να αποφεύγεται επαναληπτικός κύ-
κλος εκλογών µε µεγάλα παζάρια και ξεπουλήµατα σε
βάρος του θεσµού.

Για δε τον τεχνικό έλεγχο των ∆ήµων προτείνω την
κατάργηση της ΤΥ∆Κ και τοποθέτηση των εργαζοµέ-
νων στους ∆ήµους, διότι εκτιµώ ότι είναι υπάλληλοι της
Αυτοδιοίκησης και αρµόδιοι να γνωρίζουν και να ενη-
µερώνουν τους αιρετούς για την πορεία και εξέλιξη των
έργων, στους οποίους είναι άγνωστα στο σύνολο και
περισσότερο γνωστά στους κατασκευαστές.

Μετά τιµής
∆ηµήτριος Κανής

∆ηµοτικός Σύµβουλος ∆ήµου Αθαµανίας

ΜΙΑ ∆ΙΑΦΟΡΕΤΙΚΗ ΠΡΟΤΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟΝ ΚΑΠΟ∆ΙΣΤΡΙΑ ΙΙ
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Το Βουργαρέλι µάς περιµένει πάντα! Η επικοινωνία µαζί του και µε τους ανθρώπους του µας αναζωογονεί!

Ξενοδοχείο
στο Βουργαρέλι

Σταυρούλα Καραβασίλη
Τηλ.: 26850 22111
Κιν.: 6972 425591
Fax: 26850 22251

e-mail:
info@panthoron.gr
www.panthoron.gr

Ο Ρ Ε Ι Ν Η Φ Ι Λ Ο Ξ Ε Ν Ι Α

ΣΟΦΙΑ ΚΩΝ.
ΓΟΥΣΙΑ

ΣΥΜΒΟΛΑΙΟΓΡΑΦΟΣ

ΒΟΥΡΓΑΡΕΛΙ
Τ.Κ. 47045

ΤΗΛ. ΓΡΑΦΕΙΟΥ:
26850 22644

ΚΙΝ.: 6972 194054

VILLA ELIA
ΒΑΓΓΕΛΗΣ ΤΥΡΟΛΟΓΟΣ

Άγιος Ιωάννης - Φρύνη - Λευκάδα

∆ΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ - ΓΚΑΡΣΟΝΙΕΡΕΣ - ∆ΩΜΑΤΙΑ
ΤΗΛ.: 26450 24397 - Fax: 26450 26019

e-mail: tyrologos@villaelia.gr
www.villaelia.gr

ΕΣΩΡΟΥΧΑ
ΠΟΛΥΤΕΛΕΙΑΣ

“ΕΡΜΙΝΑ”
Αµαλία

& Ερµιόνη
Γεωργούλα

ΚΑΡΑΪΣΚΑΚΗ 3
- ΑΡΤΑ

ΤΗΛ.: 26810 70857

ΕΣΤΙΑΤΟΡΙΟ
ΕΝΟΙΚΙΑΖΟΜΕΝΑ

∆ΩΜΑΤΙΑ

ΚΩΝ/ΝΟΣ
ΤΑΣΙΟΣ

ΒΟΥΡΓΑΡΕΛΙ ΑΡΤΑΣ

ΤΗΛ.: 26850 22254

ΣΧΟΛΗ Ο∆ΗΓΩΝ
ΙΩΑΝΝΗΣ ΒΛΑΧΟΣ

Τζαβέλλα 7

47 100 ΑΡΤΑ

Τηλ.: 26810 21066

Κιν.: 6977 049729

ΘΩΜΑΣ Λ. ΚΑΡΑΜΠΑΛΗΣ
ΙΑΤΡΟΣ ΒΙΟΠΑΘΟΛΟΓΟΣ

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΟΣ

ΒΛΑΧΟΥΤΣΗ 3
ΠΛ. ΕΘΝ. ΑΝΤΙΣΤΑΣΗΣ

47 1200 ΑΡΤΑ

ΤΗΛ.: - Fax: 26810 21035
ΚΙΝ.: 6944 557715

e-mail: thomaskm@hol.gr

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΙΚΟ
ΑΙΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ
ΒΙΟΧΗΜΙΚΟ
ΟΡΜΟΝΟΛΟΓΙΚΟ
ΑΝΟΣΙΟΛΟΓΙΚΟ
ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ

Η εφηµερίδα µας στηρίζεται στους αναγνώστες της. Στείλτε µας τη συνεργασία σας!

Βουργαρελιώτικα Ηπειρωτικά & άλλα...

ΣΧΟΛΗ Ο∆ΗΓΩΝ

e-mail: sousos@yahoo.com

ΧΡΗΣΤΟΣ ΣΟΥΣΟΣ
∆ΗΜΗΤΡΗΣ ΧΡ. ΣΟΥΣΟΣ

ΚΗΦΙΣΙΑΣ 72 (Αγ. Τριάδα)
ΑΜΠΕΛΟΚΗΠΟΙ

ΤΗΛ.: 210 6982438
ΚΙΝ.: 6974305426

6972422536

Η εφηµερίδα
και ο Σύλλογος

στηρίζονται
στις δικές σας

συνδροµές.
Μπορείτε

να τις στέλνετε
και µε επιταγή
στη διεύθυνση:

Εφηµερίδα
“ΤΟ ΒΟΥΡΓΑΡΕΛΙ”

Φειδίου 18
106 78 Αθήνα

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ ΚΑΙ ΚΗ∆ΕΜΟΝΩΝ
ΜΑΘΗΤΩΝ ΓΥΜΝΑΣΙΟΥ – ΛΥΚΕΙΟΥ
ΒΟΥΡΓΑΡΕΛΙΟΥ

Το ∆Σ του Συλλόγου Γονέων και Κηδεµόνων
µαθητών Γυµνασίου και Λυκείου Βουργαρε-
λίου, που προήλθε από τις εκλογές της 17ης
∆εκέµβρη 2009 µε διετή θητεία έχει ως εξής:
Πρόεδρος ΧαράΒρατσίστα–Γκόγκου(Βουργαρέλι)
Αντιπρόεδρος Σπύρος Φώτης (Αθαµάνιο)
Γραµµατέας Κων/νος Χατζηγιάννης (Αθαµάνιο)
Ταµίας Κων/να Μάλλιου-Κατσαρού (Κάψαλα)
Μέλη Γιάννης Κοµπογιάννης (Μεσούντα)

Νίκος Ράπτης (Μυρόφυλλο)
Παύλος Λύκος ( Κυψέλη)

Στόχος ήταν η εκπροσώπηση όσο το δυνατόν
περισσότερων ∆ηµοτικών ∆ιαµερισµάτων στο
∆Σ, αφού στα δύο σχολεία (Γυµνάσιο – Λύκειο)
φοιτούν µαθητές από όλο το ∆ήµο Αθαµανίας
αλλά και από την κοινότητα Μυροφύλλου. Το
νεοεκλεγέν ∆Σ δηλώνει ότι στέκεται δίπλα στη
µαθητική κοινότητα στο Σύλλογο των καθηγη-
τών και ευελπιστεί πως θα βοηθήσει όταν του
ζητηθεί και όπου το ίδιο κρίνει αναγκαίο, µε
σκοπό την επίλυση τυχόν προβληµάτων που
θα παρουσιαστούν ή που χρονίζουν στον σχο-
λικό χώρο.

ΑΝΑ∆ΙΑΡΘΡΩΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ
ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ
∆ύο νέοι αντιδήµαρχοι ανέλαβαν τα καθήκοντά
τους την 1η Γενάρη 2010 και για ένα έτος.
Πρόκειται για τους ∆ήµητρα Βένδρα και
Ιωάννη Παππά.
Ο κος Λεωνίδας Γκόρος παραµένει στη θέση
του αντιδηµάρχου που κατείχε και το 2009.

ΕΥΧΑΡΙΣΤΗΡΙΟ
Ο Πολιτιστικός Σύλλογος Βουργαρελίου ευχα-
ριστεί το ζεύγος Κατερίνας Γρετσίστα και
Γιώργου Κατσαούνου για το δώρο που προ-
σέφεραν στην κοπή της πρωτοχρονιάτικης
πίτας του Συλλόγου, το οποίο αντιστοιχούσε
στο τυχερό φλουρί.

ΕΚΛΟΓΕΣ ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ
Το νέο ∆Σ που προήλθε από τις εκλογές της
20ης ∆εκέµβρη 2009 έχει ως εξής:
Πρόεδρος Νίκος Μανούσης
Αντιπρόεδρος Κων/να Μπαλατσούκα
Γραµµατέας Βίκυ Λώλη
Ταµίας Γιάννα Ψωράκη
Μέλη: Βούλα Κουτρουµάνη, Λίτσα Καραγιάννη,
Παντελής Γιάννος.
Γυναικοκρατία, λοιπόν, στο νέο ∆Σ, αν κι αυτό

δεν είναι η µόνη ιδιαιτερότητα των εκλογών του
Πολιτιστικού Συλλόγου. Το γεγονός ότι προ-
σήλθαν 75 µέλη και ψήφισαν µε κάθε νοµιµό-
τητα, από µόνο του λέει πολλά. Μεγάλο µέρος
της επιτυχίας αυτής το πιστώνεται ο Νίκος
Μανούσης (αλλά και η Βίκυ Λώλη), ο οποίος
έχει έναν ιδιαίτερο τρόπο στις διαπροσωπικές
του σχέσεις. Η πειθώ του οδήγησε αρκετούς
στην κάλπη, αλλά κυρίως στη γενικότερη συµ-
µετοχή τους στις δραστηριότητες του Συλλό-
γου.
Βέβαια δεν θα πρέπει να απαξιωθεί και η συµ-

βολή του προηγούµενου ∆.Σ., το οποίο µε τις
διάφορες και διάσπαρτες µέσα στο έτος εκδη-
λώσεις του έπεισε πολλούς για την αναγκαιό-
τητα ύπαρξης του Πολιτιστικού Συλλόγου.

Συγχωριανοί και φίλοι, όλοι ευχόµαστε στο
νέο ∆Σ να είναι «σιδεροκέφαλο», καλή δύναµη
και πολύ κουράγιο. Ο καθένας µας, ανάλογα µε
τις δυνατότητές µας, θα είναι δίπλα στα µέλη
του ∆.Σ., βοηθώντας όταν και όπου χρειαστεί.

ΧΡΙΣΤΟΥΓΕΝΝΙΑΤΙΚΗ ΓΙΟΡΤΗ.
Πρώτη εκδήλωση που οργάνωσε το νέο ∆Σ του
Πολιτιστικού Συλλόγου ήταν η χριστουγεννιά-
τικη γιορτή στο αµφιθέατρο του ∆ηµαρχείου
στις 28 ∆εκέµβρη 2009. Προβλήθηκε η κινηµα-
τογραφική ταινία « Το Πολικό Εξπρές », µοιρά-
στηκαν δώρα στα παιδιά από τον Άγιο Βασίλη
και προσφέρθηκαν ζαχαρωτά, µελοµακάρονα
και καρυδάτα, φτιαγµένα απ τη Μαίρη και τη
Βάσω. Μια όµορφη παρουσίαση σε γιορτινό
κλίµα, που βοήθησαν σηµαντικά και τα παιδιά
του Κ∆ΑΠ. Μπράβο σ’ όλους!

Χαρά Βρατσίστα-Γκόγκου

ΑΠΟ ΜΙΑ ΕΠΙΣΚΕΨΗ ΣΤΟ ΧΩΡΙΟ
Η αείµνηστη Ρηνούλα Αλεξίου-Τσουµάνη,
που τόσο πολύ αγαπούσε το χωριό, πριν αρ-
κετά χρόνια δώρισε το σπίτι που στεγάζεται ο
Πολιτιστικός Σύλλογος και η βιβλιοθήκη.
Αυτόν τον χώρο πριν λίγους µήνες δυο άν-

θρωποι ο Νίκος Μανούσης και η Βίκυ Λώλη
µε πολύ κέφι και θέληση τον µεταµόρφωσαν σε
ένα ζεστό φιλόξενο µέρος για όποιον περάσει
από εκεί. Αυτό το διαπίστωσα τα Χριστούγεννα
που πήγα στο χωριό για τις γιορτές.

Αξίζουν συγχαρητήρια στους πρωτεργάτες,
αλλά και σε όσους βοήθησαν για τη διαµόρ-
φωση του χώρου και τη λειτουργία της βιβλιο-
θήκης.

Ελένη Παππά – Λαϊνά

ΜΕ ΕΠΙΤΥΧΙΑ Η ΚΟΠΗ
ΤΗΣ ΒΑΣΙΛΟΠΙΤΑΣ ΣΤΟ ΧΩΡΙΟ ΜΑΣ

Σε µια πολύ ζεστή και όµορφη ατµόσφαιρα µε
κύριο χαρακτηριστικό την αισιοδοξία για την
πορεία των Συλλόγων µας έγινε µε επιτυχία
και φέτος η κοπή της βασιλόπιτας του Πολιτι-
στικού Συλλόγου Βουργαρελίου και του Συλ-
λόγου Γυναικών.

Στο µαγαζί του Θωµά Πλεύρη στις 16 Ια-
νουαρίου επικράτησε το αδιαχώρητο, αφού φά-
νηκε ότι ο χώρος ήταν µικρός για τον κόσµο
που παραβρέθηκε. Οι πρόεδροι και των δύο
συλλόγων ευχήθηκαν σε όλους καλή χρονιά,
υγεία, δύναµη, προσωπική και οικογενειακή ευ-
τυχία.

Μας τίµησαν µε την παρουσία τους εκπρό-
σωποι των Συλλόγων Αθαµανίου, Παλαιοκα-
τούνου και Κάτω Αθαµανίου. Το φλουρί το
πέτυχε ο Θωµάς Πλεύρης και αντιστοιχούσε
σε δώρο αξίας 120,00 ευρώ προσφορά του
χωριανού µας Γιώργου Κατσαούνου και της
γυναίκας του Κατερίνας Γρετσίστα.
Οι ντόπιοι µουσικοί ο ∆ηµήτρης Τυρολόγος,

ο δεξιοτέχνης στο βιολί Παντελής Γιάννος και
η υπόλοιπη παρέα ξεσήκωσαν όλους σε ένα
όµορφο γλέντι µέχρι τα ξηµερώµατα.

Ντίνα Μπαλατσούκα


